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مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

            آگهی مزايده عمومی فروش 6 دستگاه خودرو سواری 

             شماره 20178)نوبت  دوم(

سعید ابریشمی راد-شهردار شاهین شهرم الف: 1614403

چاپ اول

شهرداری شاهین شهر در نظر دارد نسبت به فروش 6 دستگاه خودرو ســواری به صورت نقد و از طریق مزایده عمومی، با جزئیات مندرج در اسناد 
مزایده، با بهره گیری از سامانه تداركات الكترونیكی دولت )www.setadiran.ir( و شماره سیستمی 1002094734000013 اقدام نماید. 

زمان انتشار در سایت : 1402/09/06                       مهلت دریافت اسناد مزایده: 1402/09/16
تاریخ بازدید : 1402/09/27                                           مهلت ارسال پیشنهاد قیمت : 1402/09/27

زمان بازگشایی: 1402/09/27                                     زمان اعلام به برنده: 1402/09/28
ضمنا رعایت موارد ذیل الزامی است:

 1.    برگزاری مزایده صرفا از طریق ســامانه تداركات الكترونیكی دولت می باشد و كلیه مراحل فرآیند مزایده شــامل خرید و دریافت اسناد مزایده 
)در صورت وجود هزینه مربوطه(، پرداخت تضمین شركت در مزایده )ودیعه(، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مزایده گران محترم 

از این طریق امكان پذیر می باشد.
2.    كلیه اطلاعات موارد اجاره شامل مشخصات، شرایط و نحوه اجاره در برد اعلان عمومی سامانه مزایده، قابل مشاهده، بررسی و انتخاب می باشد.

3.    علاقه مندان به شركت در مزایده می بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهی الكترونیكی )توكن( با شماره های ذیل تماس حاصل نمایند:
مركز پشتیبانی و راهبردی سامانه: 021-41934

اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام استانها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش "ثبت نام/پروفایل مزایده گر" موجود است.

رییس کمیسیون ویژه آب شورای شهر اصفهان: در ازای انتقال آب دریای عمان، برداشت ۶۰ میلیون مترمکعب آب   
توسط صنایع بزرگ از رودخانه زاینده رود متوقف می شود

انتقال آب به شرطها و شروطها !

آیین افتتاح 336 میلیارد 
تومان پروژه در منطقه 12 

اصفهان برگزار شد  

و اینک ایستگاه 22
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3

5

5

اعمال قانون بالغ بر سه هزار خودروی دارای 
نقص فنی در اصفهان

معوقات یک سال گذشته معلمان خرید 
خدمات اصفهان کامل تسویه شد

کارت زرد به بازار طلا 

رییس اتحادیه طلا و جواهر اصفهان می گوید:
 بازار طلای اصفهان با رکود محسوسی روبه رو شده 

و این بازار دیگر مثل قبل نیست؛

کاهش ۵0 درصدی 
پرونده های مربوط به 
مسائل بانکی در ستاد 

تسهیل اصفهان

به بهانه جذب جوانان 
شهر، دست به هر کار 

فرهنگی و اقدامی 
نزنیم

نوسازی بافت فرسوده 
از اولویت های اصفهان 

برای تامین مسکن 
مردم است

ممنوعیت سوار و پیاده کردن مسافر خارج از 
پایانه های اصفهان

7 33
3

7

روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         
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8 صفحه
سال پانزدهم

قیمت: ۵000 تومان

zayanderoodonline.ir

 سازمان آگهی های

 روزنامه زاینده رود

031-36284167-8

یست   ود جار یست  خبر در زاینده ر ود جار خبر در زاینده ر

  نگاهی به 2 شگفتی ساز
 لیگ بیست وسوم؛

 میهمان های 
 ناخوانده در 
جمع مدعیان!

رنا
 ای

س:
عک

زاینده رود را دنبال کنید

zayanderoodonline.ir
zayanderoodonline.ir
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 انتخاب ۸ نفر از اعضای معتمد عضو هیئت اجرایی 
انتخابات در شهرضا

از بین ۳۰ نفر از معتمدان در اقشار مختلف شهرستان شهرضا، ۸ نفر از اعضای معتمد عضو هیئت 
اجرایی انتخابات با رای گیری انتخاب شــدند.به گزارش خبرگزاری صدا و سیما ، مرکز اصفهان؛ 
رییس هیئت اجرایی حوزه انتخابیه شهرضا و دهاقان گفت: حجت الاسلام والمسلمین محسن 
طالب پور، حجت الاســلام و المسلمین سید عباس قریشی، حســین مسعودی منش، محمد 
حسن طالبیان، خلیل بهرامی، محمد حسن ســنایی، نادعلی کافی و زینب متقی اعضای هیئت 
اجرایی انتخابات هستند.ســید امیر جعفری افزود: در حوزه انتخابیه شهرضا و دهاقان ۱۴۰ نفر 
اقدام به پیش ثبت نام و از این افراد ۸۳ نفر ثبت نام خود را قطعی کردند.وی گفت: از ۸۳ نفر ثبت 
نام کننده تا قبل از بررسی صلاحیت ها ۸ نفر آن ها انصراف دادند و در نهایت صلاحیت ۷۵ نفر در 
هیئت اجرایی که به صورت مشترک با هیئت نظارت شهرســتان برگزار شد بررسی شد.فرماندار 
شهرستان شــهرضا افزود: در انتخابات امســال حدود ۳ هزار و ۳۰۰ نفر در شهرضا و دهاقان کار 

برگزاری انتخابات را بر عهده دارند.
 

کشف سه هزار و 500 کیلو سیم برق مسروقه
۳ تن و ۵۰۰ کیلو ســیم و کابل فشــار قوی برق بــه ارزش ۱۲ میلیارد ریال در فلاورجان کشــف 
شد.فرمانده انتظامی شهرستان فلاورجان گفت: در پی کسب خبری مبنی بر دپوی مقادیر زیادی 
کابل و سیم متعلق به اداره برق در یکی از انبار های شهرســتان، موضوع در دستور کار کارآگاهان 
پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی این شهرستان قرار گرفت.سرهنگ مرتضی هادیان افزود: در 
بازرسی از این مکان ۳ هزار و ۵۰۰ کیلو سیم و کابل برق را کشف کردند.وی با بیان اینکه کارشناسان 
ارزش سیم های کشف شد را ۱۲ میلیارد ریال اعلام کردند، گفت: در این رابطه ۵ نفر دستگیر و برای 

انجام مراحل قانونی تحویل مرجع قضایی شدند.
 

جلوگیری از برداشت غیرمجاز گچ خاکی در کمشچه
از برداشــت غیرمجاز گچ خاکی در محدوده شهر کمشچه جلوگیری شــد.به گزارش خبرگزاری 
صداوسیما، مرکز اصفهان؛ رییس اداره صنعت، معدن و تجارت شهرستان برخوار گفت: با دستور 
مقام قضایی و با همکاری نیروی انتظامی، از برداشت غیر مجاز خاک گچ جلوگیری و یک دستگاه 
بیل مکانیکی توقیف و یک متخلف که اقدام به برداشــت و فروش غیرمجاز گچ خاکی می کرد، 
به دستگاه قضایی معرفی شد.احسان مردانشــاه گفت: طبق ماده ۱۹ قانون معادن، افرادی که 
بدون گرفتن پروانه اکتشــاف یا بهره   برداری و یا اجازه برداشت، اقدام به حفاری های اکتشافی، 
استخراج، برداشت و بهره   برداری مواد  معدنی کنند، متصرف در اموال عمومی و دولتی محسوب 

می شوند و با آنها برخورد می شود.
 

اهدای جهیزیه در ورزنه
به مناسبت هفته بسیج، ۸ دســته جهیزیه، ۱۵۰ بسته کمک معیشــتی و ۱۵۰ بسته نوشت افزار 
در بین نوعروســان زیر پوشــش کمیته امداد در ورزنه اهدا شــد.فرمانده ناحیه مقاومت بسیج 
شهرســتان ورزنه با بیان اینکه این جهیزیه هــا با هدف ترویج ازدواج آســان، حمایت از جوانی 
جمعیت و تحکیم بنیان خانواده اهدا شــده اســت، گفت: ارزش هر دســته جهیزیه که شــامل 
یخچال، تلوزیون، گاز، ماشین لباسشــویی و جارو برقی می شود، مبلغ ۴۰ میلیون تومان است.

مجتبی باقری گفت: امسال، در مجموع۴۰ دسته جهیزیه در شهرستان ورزنه به نوعروسان اهدا 
شده است.

رییس شرکت پخش فرآورده های نفتی ناحیه کاشان توضیح داد:

علت افزایش قیمت گاز مایع چیست؟

رییس شرکت پخش فرآورده های نفتی ناحیه کاشان علت افزایش 
قیمت گاز مایع در کاشان را تشریح کرد.

به گزارش خبرگزاری تســنیم از کاشــان، این روزهــا قیمت گاز مایع 
در شهرستان علاوه بر اینکه افزایش داشته اســت، برای تهیه آن نیز 
شهروندان با دغدغه هایی روبه رو هستند و همین موضوع سبب بروز 
گلایه هایی شده است که خبرنگار تسنیم این موضوع را پیگیری کرد.

خبرنگار تسنیم این موضوع را از علیرضا کوچیان، رییس شرکت پخش 
فرآورده های نفتی ناحیه کاشان پیگیری کرد و وی در رابطه با آخرین 

تصمیم اتخاذ شده از سوی مراجع ذی صلاح توضیحاتی را ارائه داد.
علیرضا کوچیان ضمن اشــاره به اجــرای کارت الکترونیک ویژه گاز 
مایع به منظور ســاماندهی مصرف این فرآورده نفتی، اظهار داشت: 
همین موضوع در بنزین و نفت ســفید هم اجرایی شــده اســت به 
نحوی که هیئت دولت در این زمینه مصوبه ای داشــته و وزارت نفت 
 مکلف شــده تا زمینه تحویــل گاز مایع به صــورت کارت الکترونیک 

را فراهم کند.
وی افزود: هر مصرف کننده ای نظیر افراد فاقد بهره مندی از گاز شهری 
که دارای سهمیه گاز مایع بوده، تغییر نرخ شامل این گروه نمی شود و 
با همان نرخ قبلی می توانند تهیه کنند، اما اگر کسی بخواهد به اختیار 

کپسولی در منزل داشته باشــد، در حالی که از گاز شــهری بهره مند 
است، بر اساس مصوبه باید به قیمت فوب خلیج فارس پرداخت کند.

رییس شــرکت پخــش فرآورده های نفتــی ناحیه کاشــان با بیان 
اینکــه در اصناف برخی واحدهــا در برخی نقاط نظیــر خیابان علوی 
که از گاز شــهری بهره مند نیستند، اســتفاده از گاز مایع با نرخ قبلی 
امکان پذیر اســت، ابراز داشــت: واحدهــای صنفی بــا ثبت نام در 
 ســامانه ســدف و تاییــد مراجــع ذی صــلاح از ســهمیه مربوطه

 استفاده می کند.
وی با بیان اینکه با تایید مراجع هر ماه کارت مربوطه شــارژ می شود، 
گفت: قیمت فوب خلیج فارس ماه به مــاه تغییر می کند و این نرخ، 
همان نرخی اســت که فرآورده از روی کشــتی تحویل داده می شود، 
در حالی که انجمن صنفی کارفرمایــان نرخی را اعلام کرده که آن نرخ 

ملاک است و ما نیز آن را اعلام می کنیم.
کوچیان در بیان جزییات این طرح تصریح کرد: بر اساس نرخ اعلامی 
به فرض مثال یک پیک نیک دو کیلوگرمی 6۴ هزار تومان، پیک نیک 
پنج کیلوگرمی ۱۵۵ هزار تومان و سیلندر ۱۱ کیلوگرمی ۳۳۰ هزار تومان 
است و این نرخ برای افرادی است که از گاز شهری بهره مند هستند و 

نرخ یارانه ای ۲۷ هزار و ۹۰۰ تومان است.

عضو مجمع خیرین ســلامت و مدرسه ساز کشور 
گفت: بــرای رفع بخشــی از نیاز های شهرســتان 
اردستان، حدود ۲۱۰ میلیارد تومان در بخش های 

مختلف کمک خواهد شد.
حســین اردســتانی با بیــان اینکــه در بازدید از 
ساختمان کلانتری زواره و راهور اردستان مقرر شد 
که این دو مجموعــه در اختیار فرماندهی انتظامی 
این شهرســتان قرار بگیرد، افــزود: هزینه تکمیل 
و احداث این دو مجموعه با بخشــی از تجهیزات، 

حدود ۴۵ میلیارد تومان است.

وی به برنامــه ریزی برای تکمیل ســوئیت ناحیه 
مقاومت بســیج همــراه بــا درمانــگاه و تامین 
بخشــی از تجهیزات این دو مجموعه با حدود ۱۵ 
میلیارد تومان اعتبار اشاره کرد و گفت: در بازدید از 
بیمارستان شــهید دکتر بهشتی اردستان مقرر شد 
ضمن رفع کمبود های موجــود در زمینه تجهیزات، 
یک ســاختمان اورژانس و پد بالگــرد نیز احداث 
شــود که جمعا، حدود ۱۰۰ میلیــارد تومان هزینه 

خواهد داشت.
عضو مجمع خیرین سلامت و مدرسه ساز کشور با 

بیان اینکه جلسه ای با هیئت امنای مرکز نگهداری 
ســالمندان و معلولان کوثر اردســتان برگزار شد، 
گفت: مقرر شــد که در زمینه تکمیل ســاختمان و 
تامین تجهیزات به ارزش حدود ۵۰ میلیارد تومان 

به این مجموعه کمک شود.

 در بازدید عضو مجمع خیرین سلامت و مدرسه ساز کشور مطرح شد؛

  وعده تزریق پول به نیازهای اردستان

 اجرای طرح آزمایشی حمل بار معادن در مبارکه
طرح آزمایشی حمل بار معادن در شهرستان مبارکه آغاز شد.معاون حمل و نقل جاده ای اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای اصفهان گفت: ساماندهی حمل 
بار معادن از اقدامات موثر برای حفظ و نگهداری راه ها و ایمنی عبور و مرور، جلوگیری از حمل بار بدون بارنامه و بارگیری وزن اضافه در معادن است.محمد علی 
صلواتی افزود: بر اساس قانون بودجه ۱۴۰۲ کل کشور، معادن مکلف شدند برای جلوگیری از خسارت به راه ها بر اثر اضافه وزن، رانندگان باید برای حمل و نقل 
جاده ای کالا بارنامه دریافت کنند.وی گفت: بر اساس برنامه ریزی ها رانندگان  برای جابه جایی  تمامی محصولات معدنی در جاده ها با رعایت وزن مجاز و ضوابط 

حمل و نقل بارنامه دریافت کنند.
معاون حمل و نقل جاده ای اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای اصفهان افزود: سال گذشته میزان وزن کالا در ورودی استان ۲۱ هزار و ۴۱۸ میلیون تن کیلومتر 

بود که استان در زمینه حمل کالا سهم ۱۰ درصدی از کل کشور را به خود اختصاص داده وهمچنین رتبه نخست کشور در مجموع وزن حمل شده را در اختیار دارد.
استان اصفهان دارای ۱۱ هزار و ۵۰۰ کیلومتر راه است که به دلیل موقعیت خاص آن در مرکز و به عنوان چهار راه ترانزیت بار و مسافر کشور، رتبه نخست حمل بار و 

رتبه سوم حمل مسافر را داراست.

خبر روز

عکس خبر

سالروز شهادت 
امامزادگان آقا 

علی عباس و سید 
محمد)ع( بادرود

همزمان بــا ایام شــهادت 
حضرت زهرا)س(، مراسم 
شــهادت امامــزادگان آقا 
علــی عبــاس و شــاهزاده 
محمد)ع( از فرزندان امام 
موســی بن جعفــر)ع( در 

بادرود برگزار شد.

ترمزِ معدن نطنز کشیده شد
با دستور قضایی، فعالیت معدن احرار سپاهان در بیش از ۵۰ هکتار از منطقه ورگون طرق، متوقف 
شد.به گزارش خبرگزاری صداوسیما، مرکز اصفهان؛ فرماندار نطنز  گفت: با حضور مسئولان محیط 
زیست و اداره صمت شهرستان نطنز میله گذاری محدوده متوقف شده انجام و عملیات بهره برداری 
از حدود یک سوم معدن احرار سپاهان ورگون طرق به مساحت ۵۰ هکتار متوقف شد.به گفته محمد 
ظریفی، این کاهش محدوده فعالیت، برای اولین بار در معادن شهرستان اتفاق افتاده است، ولی با 
تلاش مسئولان و پیگیری رسانه ها و مردم، به نظر می رسد آخرین بار نخواهد بود.برخی رسانه ها، 
از این کاهش فعالیت، با عبارت »اتفاق کم ســابقه« یاد کردند.خرداد امسال بود که علی سلاجقه، 
رییس سازمان حفاظت محیط زیست در بازدید از معادن شهرستان نطنز و کرکس کوه با بیان اینکه 
بسیاری از مسائل زیســت محیطی مربوط به خلأ قانونی اســت، اما در خصوص این معادن خلأ 
قانونی وجود ندارد، تاکید کرده بود با معادنی که خلاف قانون عمل می کنند، برخورد شود.دوستداران 
محیط زیست منطقه سال هاست در خصوص فعالیت های مخرب بیش از 6۰ معدن سنگ در منطقه 
حفاظت شده کرکس از جمله روستای اوره، کمجان و طرقرود در شهرستان نطنز معترض هستند.

 

سیب زمینی بویین میاندشت، چشم انتظار تدبیر
تدبیر دولت برای خرید ۴۵ هزار تن ســیب زمینی موجود در انبار های کشــاورزان بویین میاندشــتی 
چیست؟به گزارش خبرگزاری صداوسیما، مرکز اصفهان؛ رییس سازمان تعاون روستایی استان در گفت و 
گوی تلفنی با بخش خبری ۲۰ شبکه اصفهان، با اشاره به طرح ذخایر احتیاطی که امسال، دولت اجرا کرده 
است، گفت: بر اساس این طرح، محصول، تحت مالکیت کشاورز قرار می گیرد و دولت برای هر کیلوگرم، 
۱۰ هزار تومان وام ۱۰ درصد به مدت ۹ ماه پرداخت می کند و اگر قیمت ســیب زمینی به بیش از ۱6 هزار 
تومان رسید، دولت، محصول را ۲۵ درصد زیر خرده فروشی، خرید و عرضه می کند.در حالی که مقدار سیب 
زمینی موجود در انبار های کشاورزان بویین میاندشتی، ۴۵ هزار تن اعلام شده است، محسن حاج عابدی، 
سهمیه استان اصفهان را از طرح ذخایر احتیاطی، ســه هزار تن اعلام کرد و از تلاش برای افزایش این 
سهمیه خبر داد.به گفته وی، تلاش می شود از انبار سرد پنج هزار تنی بویین میاندشت هم استفاده شود.

 

آموزش »میم مثل مادر« به دانش آموزان قورتانی
دانش آموزان قورتانی حرف میم را با حضور مادر شــهید آمــوزش دیدند.دانش آموزان کلاس اول 
مدرسه طلوع دانش روستای قورتان ورزنه، حرف »میم« را با حضور یک »مادر شهید« یاد گرفتند.

شاگردان خانم محمدی، با حضور مادر مهربان شهید ســید احمد حسینی، »میم مثل مادر« را یاد 
گرفتند و به جای فرزند شــهیدش، یک به یک، به این مادر فداکار سلام دادند.این طرح ابتکاری با 
هدف آشنایی و ترویج روحیه ایثار و شهادت و تکریم مادر شهید برگزار شد.شهید سید احمد حسینی 
قورتانی، ششم آبان ۱۳۴۸، درروستای قورتان متولد شد.وی به عنوان بسیجی در جبهه حضور یافت 
و یکم مرداد ۱۳6۷، در رود کارون شهید شــد. مزار او در گلزار شهدای زادگاهش واقع است.روستای 

قورتان، در فاصله ۱۰۵ کیلومتری شرق اصفهان و ۳۵ کیلومتری تالاب گاوخونی واقع شده است.
 

افتتاح چند طرح در سمیرم
طرح های خدماتی در شهرستان سمیرم به بهره برداری رســید.نماینده مردم سمیرم در مجلس 
شورای اسلامی با بیان اینکه دو دکل مخابراتی در بخش پادنا با ۲۰ میلیارد تومان هزینه افتتاح شد، 
گفت: کانون عشایری قاسملوی بخش پادنا هم به طول دو کیلومتر با ۵ میلیارد تومان زیرسازی و 
آسفالت شد و همچنین، کلنگ طرح آبرسانی به دو روستای عشایری بخش پادنا با ۵ میلیارد تومان 
اعتبار به زمین زده شد.اصغر سلیمی افزود: با بهره برداری از این طرح ها، بیش از هزار خانوار عشایر 

کوچرو و روستایی در بخش پادنای اولیا از این خدمات بهره مند می شوند.

اخبار

اجرای طرح تفکیک 
پسماند تروخشک در ۸ 

روستای اصفهان
طــرح تفکیــک پســماند تروخشــک در 
۸روستای اصفهان اجرا می شود.به گزارش 
خبرگزاری صداوسیما، مرکز اصفهان؛ مجری 
این طــرح گفت: طــرح تفکیک پســماند 
تروخشــک با رویکرد تبدیل زباله به ثروت 
خانواردر روســتا های اصفهان آغاز شــده و 
تاکنون در هشــت روستای دشــتی، کوی 
راه حق، هفتشــویه، کبوتر آبــاد، هرمدان، 
کرچگان، یفران و گلستانه در حال اجراست.

رســول صدرانی افزود: با اجرای این طرح 
تولید زباله و شــیرآبه آن تا 6۰ کاهش داده 
شد.وی ادامه داد: مشــترکان روستایی در 
این طرح تا ۸۰ درصد از پسماند تر و خشک 
خود را تفکیک می کنند و با این اقدام عضو 
صندوق پس انداز می شوند و با تحویل زباله 
هزینــه آن را دریافت می کننــد.وی با بیان 
اینکه تحویل پسماند ظرفیت خاصی ندارد، 
اضافه کرد: هر خانــواده چهار نفره با تحویل 
مقداری پســماند ۱۸۰ هزار تومان دریافت 
می کنند.به گفتــه مجری این طرح؛ تاکنون 
۲ هزار و ۷۰۰ نفر از روســتاییان در این طرح 
شــرکت کردند.صدرانی افزود: انواع میوه، 
ســبزی، صیفی، پوســت تخم مرغ و برگ 
درخت شامل پسامند تر و انواع آهن، مقوا، 
چوب، شیشه، نان خشــک، فلز ها، نایلون 
و لباس شامل پســماند خشک هستند.به 
گفته وی؛ در این طرح ازپسماند تر به صورت 
تازه به تازه خوراک دام تولید و با اســتفاده 
از آن همچنین کمپوست سالم و بدون بوی 

نامطبوع ونسبتا اورگانیک تولید می شود.

با مسئولان

استان

رییس اداره تعزیرات حکومتی شهرستان 
اردستان:

نظارت و بازرسی در اردستان 
ضعیف است

رییس اداره تعزیرات حکومتی شهرستان اردستان گفت: 
موضوع نظارت و بازرسی بر اصناف در شهرستان اردستان 
آن طور که باید باشد انجام نمی شود و راضی کننده نیست.

امید سلامی در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: اداره تعزیرات 
به لحاظ مقررات قانونی مرجع رسیدگی به تخلفات است 
نه مرجع نظارت و کشف تخلفات، ولی از آنجایی که موضوع 
نظارتی و بازرسی در این شهرستان ضعیف انجام می شود 
گاهی مواقع مجبور می شــویم با محدودیت هایی که در 
نیروی انسانی داریم نظارت و بازرسی را هم انجام دهیم.

وی با بیان اینکه موضوع نظارت و بازرســی بر اصناف در 
شهرستان اردستان آن طور که باید باشد انجام نمی شود 
و راضی کننده نیســت، افزود: مردم از تعزیرات حکومتی 
انتظار یاری و نظــارت دارند و بر همین اســاس ما نیز با 
کسی تعارف نداشته و با همه توان در کنار مردم هستیم. 
البته به شــدت کمبود نیروی انســانی داریــم که باعث 
شــده ارائه خدمت به مردم با مشکل مواجه شود.رئیس 
اداره تعزیرات حکومتی اردســتان، تصریح کرد: در سطح 
شهرســتان اصناف منصف زیادی وجود دارد که صادقانه 
به مردم خدمت ارائــه می دهند، اما یکســری اصناف و 
سوءاستفاده کننده هم در بازار وجود دارد که باید بیشتر مورد 
بررسی قرار گیرند.سلامی در خصوص گلایه مردم درباره 
وضعیت نانوایی در شهر مهاباد، گفت: بازدیدهای میدانی 
از نانوایی های سطح شهر مهاباد و زواره و اردستان انجام 
دادیم و مشکلاتی که مردم مطرح می کنند درست است. 
به نظر می رسد در بحث رسیدگی به مشکلات نانوایی های 
شهرســتان و ارائه خدماتی که آنها انجام می دهند ضعف 
سیستمی و نظارتی دســتگاه های متولی وجود دارد.وی 
در خصوص گلایه مردم درباره افزایش سرســام آور اجاره 
خانه ها، گفــت: تعزیرات حکومتی دســتورالعملی برای 
رسیدگی و کنترل میزان اجاره خانه ها ندارد و از طرفی دیگر 
میزان اجاره خانه و خرید و فروش ملــک و... به صورت 
توافقی انجام می شــود بنابراین نمی تواند به این موضوع 
ورود داشته باشــیم، اما اگر تخلفی صنفی در این بخش 

وجود داشته باشد حتما برخورد می کنیم.
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رییس کمیسیون گردشگری و صنایع دستی اتاق بازرگانی اصفهان خبرداد:

فعالیت 220 هزار بافنده فرش در استان اصفهان
بیش از ۲۲۰ هزار بافنده فرش در اســتان اصفهان مشغول فعالیت هســتند.مژگان ایزدی، رییس 
کمیسیون گردشگری و صنایع دســتی اتاق بازرگانی اصفهان در نشســت خبری دومین جشنواره 

قالی فاخر ایران با اشــاره به اینکه بیش 
از دو میلیون بافنده فعال فرش در کشور 
وجود دارد که از این تعــداد بیش از ۲۲۰ 
هزار نفر مربوط به استان اصفهان است، 
گفت: اصفهان از دیرباز سابقه درخشانی 
در زمینه تولید فرش داشته و هنرمندان 
بزرگی در این منطقه وجــود دارند.علی 
شــهبازی، مدیرعامــل اتحادیه فرش 
دستباف روستایی اســتان اصفهان نیز 
گفت: وضعیت فرش دســتباف خوب 

نیست و مشکلات در این بخش بسیار است، البته اصفهان همچون همیشه در راستای رفع مشکلات 
این بخش پیشتاز بوده و با انجام اقداماتی در جهت رفع مشکلات قدم برداشته است.رییس انجمن 
تولیدکنندگان و صادرکنندگان فرش دستباف استان اصفهان نیز گفت: دومین دوره از جشنواره ملی 
قالی فاخر با هدف انتخاب و معرفی آثار برگزیده و فاخر کشور در حوزه فرش در اصفهان برگزار می شود.

سعید عصاچی افزود: دبیرخانه دائمی جشــنواره قالی فاخر به اصفهان واگذار شده و این جشنواره 
هر ساله در این استان برگزار خواهد شد.وی گفت: بیست و ششمین نمایشگاه فرش دستباف ایران 
هم زمان با جشنواره قالی فاخر در اصفهان برگزار خواهد شد و در تلاشیم که این فرش های برتر پس از 
انتخاب، در نمایشگاه های خارجی و بین المللی به نمایش گذاشته شوند تا بتوانیم بازاریابی خوبی برای 
فرش ها انجام دهیم.یاسر حنیفی، معاون مرکز ملی فرش ایران نیز با اشاره به تغییراتی که در حوزه 
ستادی فرش دستباف در وزارت صمت صورت گرفته، در این جلسه گفت: این تغییرات در برنامه های 
کلان وزارت مانعی برای فرش نیست و دومین جشنواره قالی فاخر معطوف به جشنواره فرش برتر و 
با هدف الگوسازی و ارتقای معیار های انتخاب قالی فاخر برگزار می شود.علانور توکلی، نایب رییس 
اتحادیه تولیدکنندگان و صادرکنندگان فرش دستباف ایران نیز با انتقاد از تلفیق مرکز ملی فرش ایران 
با صنایع خلاق، اعلام کرد: آمریکا اولین تحریم را برای فرش ایران رقم زد و دولت ما نیز با تلفیق این دو 
نهاد بدون هماهنگی با بخش خصوصی ضربه دیگری به هنرصنعت فرش دستباف وارد کرد.محمد 
مهدی دهقانی، معاون اداره کل صمت استان اصفهان، تلاش انجمن ها، اتحادیه و اتاق بازرگانی برای 
برگزاری جشنواره را ستودنی خواند و گفت: به همت بخش خصوصی این جشنواره از ظرفیت بالایی 

برخوردار شده است.
 

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی: مصوبه افزایش حقوق بازنشستگان قابل اجرا نیست؛

ممنون!
مرتضوی، وزیر کار در واکنش به مصوبه مجلس برای افزایش حقوق بازنشستگان کفت: اگر منبعی را 
در این زمینه پیش بینی کردند، حتما به دولت اعلام کنند.به گزارش بازار، صولت مرتضوی وزیر تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی در واکنش به مصوبه مجلس برای افزایش حقوق بازنشستگان گفت: باید منابع 
آن را هم مشخص کنید.وی افزود: درخواست ما از مجلس شورای اسلامی این است که اگر منبعی را 
در این زمینه پیش بینی کردند حتما به دولت اعلام کنند.مرتضوی با رد مطالبات صندوق ها به عنوان 
منبع پیش بینی شده در این زمینه گفت: مطالبات صندوق ها بابت هزینه هایی است که انجام شده 
و اساسا امکان اجرایی ندارد. از سوی دیگر ما اینقدر طلب از دولت نداریم.وی در پایان گفت: چنانچه 
مجلس منابع این طرح را پیش بینی کرده باشد قطعا اجرا می کنیم؛ اما گر منابعی در این خصوص 

پیش بینی نکرده باشد قطعا با مشکل مواجه خواهیم شد.

رییس کمیسیون ویژه آب شورای شهر اصفهان: در ازای انتقال آب دریای عمان، برداشت ۶۰ میلیون مترمکعب آب توسط صنایع 
بزرگ از رودخانه زاینده رود متوقف می شود

انتقال آب به شرطها و شروطها !

رییس کمیســیون ویژه آب و مناطق کم برخوردار شــورای اسلامی شهر 
اصفهان گفــت: در ازای انتقال آب دریــای عمان، برداشــت ۶۰ میلیون 
مترمکعب آب توسط صنایع بزرگ از رودخانه زاینده رود متوقف می شود.

به گزارش خبرنگار مهر، مجید نادرالاصلی در نشست هم اندیشی با مدیران 
رسانه ها و خبرنگاران اصفهان با بیان اینکه در ازای انتقال آب دریای عمان، 
۶۰ میلیون مترمکعب برداشت آب صنعت فولاد، ذوب آهن و پالایشگاه از 
رودخانه زاینده رود حذف می شود، اظهار داشت: این امر باید مطالبه مردم 
اصفهان باشد.وی با اشــاره به اینکه برای انتقال آب دریا به اصفهان ۱۳۰۰ 
کیلومتر لوله گذاری و در ۲ مسیر اجرا می شود و در فاز نخست ۷۰ میلیون 
مترمکعب به اصفهان منتقل می شود، خاطرنشان کرد: مسیر اصفهان تا 
سیرجان ۵۳۰ کیلومتر است که ترانشه و لوله گذاری به قطر ۲ هزار در مدت 
حدود یک سال توسط مدیریت استان و بودجه استانی انجام شده و در این 
خصوص هیچ بودجه ملی به اصفهان داده نشده است.رییس کمیسیون 
ویژه آب و مناطق کم برخوردار شورای اسلامی شهر اصفهان با تاکید بر اینکه 
طرح انتقال آب دریا با هزینه خود اصفهان و تلاش و اقدام جهادی، کمتر از 
یک سال ترانشه گذاری شده است، ادامه داد: تاکنون ۳۳۰۰ متر لوله گذاری 
و تمامی کارخانه های لوله سازی کشور را بسیج کردند که لوله ۲ هزار بسازند 
و هم اینک ۲۰ پیمانــکار در ۲۰ نقطه این پروژه در حال فعالیت هســتند.

نادرالاصلی با بیان اینکه برآورد شــده تا انتهای این پروژه ۱۰۰ هزار میلیارد 

تومان هزینه خواهد شد، اظهار داشت: تامین هر مترمکعب آب بالای ۲ دلار 
برآورد شده است با وجود این با انتقال آب دریا سهم آب صنعت از زاینده 
رود کم می شود.وی با بیان اینکه انتظار می رود فاز یک انتقال آب دریا به 
اصفهان بهره برداری شود، افزود: مدیریت کنونی استان مجدانه پیگیر این 
پروژه است و از ســه جبهه در این طرح کار می شود بدون اینکه ریالی پول 
داشته باشد زیرا وزارت نیرو گفته آب دریا را تخصیص می دهیم به شرطی 

که خود اصفهان منابع مالی آن را تامین کند.

آب اصفهان ردیف بودجه ملی ندارد
رییس کمیسیون ویژه آب و مناطق کم برخوردار شورای اسلامی شهر اصفهان 
با بیان اینکه در بودجه ۱۴۰۲ ردیف اعتباری برای پروژه های آب اصفهان نبود، 
خاطرنشان کرد: در برنامه هفتم توسعه نیز ردیف بودجه ای برای آب اصفهان 
در نظر گرفته نشده است.نادرالاصلی با اشاره به اینکه سالانه بالغ بر ۲ میلیارد 
مترمکعب روان آب از غرب و جنوب اســتان اصفهان خارج می شود، ابراز 
داشت: مدیریت استان روی این منابع هیچ گونه سرمایه گذاری نداشت.

وی در ادامه به تشریح اقدامات کمیســیون ویژه آب و مناطق کم برخوردار 
شورای اسلامی شــهر اصفهان طی ۲ سال و ســه ماه فعالیت آن پرداخت 
و گفت: دبیرخانه فرهنگی زاینده رود بــا هدف انجام کارهای فرهنگی برای 
روشنگری درخصوص وضعیت زاینده رود از ابتدا شکل گرفت و کار فرهنگی 

یعنی اقدامی که مسئله زاینده رود در چالش سیاسی و اجتماعی قرار نگیرد.
نادرالاصلی با بیان اینکه باید زمینه سازی فرهنگی- اجتماعی درخصوص 
زاینده رود برای مردم دنبال شود، خاطرنشان کرد: با فعال شدن دبیرخانه 
فرهنگی زاینده رود، تلاش های بسیاری در مجموعه های مختلف شده که 

یکی از آنها پیگیری مباحث حقوقی با کمک کانون وکلا بوده است.

اسناد حقوقی مکفی و محکمه پسند برای زاینده رود نداریم
وی ادامه داد: پیگیری مســائل حقوقی زاینده رود مطالبه آقای طغیانی، 
نماینده مردم اصفهان در مجلس بود زیرا ما اطلاعات مکفی حقوقی و مدون 
که بتوانیم در محکمه مطرح کرده و روی میز قضا بگذاریم، نداریم.رییس 
کمیســیون ویژه آب و مناطق کم برخوردار شورای اسلامی شهر اصفهان با 
بیان اینکه در زمینه حقوقی از ابتدا پیگیر بودیم؛ اما تاکنون به نتیجه نرسیده 
است، اظهار داشت: نتوانستیم مجموعه کانون وکلا و انجمن اسلامی را برای 
این امر قانع کنیم زیرا اکنون اسناد ما مدون نیست.نادرالاصلی با بیان اینکه 
پروژه بهشت آباد مشکل اجتماعی ندارد، خاطرنشان کرد: دستگاه تی .بی. 
ام قرارگاه خاتم الانبیا)ص( در ورودی اصفهان حدود ۸۰۰ متر کار کرد و پروژه 
را خواباندند و این در حالی است که ما روزانه میلیاردها تومان براب این پروژه 
خسارت می دهیم و با مخالفت سازمان محیط زیست از سال ۱۳۸۹ تاکنون 

نگذاشتند در پروژه بهشت آباد اتفاقی بیفتد.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان 
از کاهش ۵۰ درصدی پرونده های درگیر با مسائل 
بانکی در ستاد تسهیل و موانع تولید استان اصفهان 
خبر داد.امیررضا نقش در گفت و گو با خبرنگار بازار 
با اشــاره به تاکیدات رییس جمهــور در رفع موانع 
تولید اظهار داشت: با توجه به سیاست های دولت 
در موضوع رونق تولید، جلســات منظمی در ستاد 
تسهیل و رفع موانع تولید استان اصفهان برگزار شده 
و می شود.نقش  با اشــاره به اینکه بخشی از موانع 

ایجاد شــده برای تولیدکننده ها در مورد مسائل و 
موضوعات بانکی اســت، ابراز داشــت: با برگزاری 
جلسات مختلف و همکاری سیستم بانکی در حال 
حاضر شاهد کاهش ۵۰ درصدی پرونده های مربوط 
به مسائل بانکی در ستاد تســهیل استان اصفهان 
هستیم.معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
اصفهان با اشاره به اینکه در حال حاضر ۲۰ درصد از 
متقاضیان ستاد تســهیل و رفع موانع تولید استان 
اصفهان درگیر موضوعات بانکی هســتند، تصریح 
کرد: کمتر از دو درصد از پرونده متقاضیان به هیئت 
خبــرگان بانکی ارجاع می شــود.وی با اشــاره به 
تمکین بانک ها از مصوبات ســتاد تســهیل و رفع 

موانع تولید اســتان اصفهان گفت: هیئت خبرگان 
بانکی بر اســاس ماده ۶۲ قانون رفــع موانع تولید 
رقابت پذیر در اســتان اصفهان تشــکیل می شود.
نقش افزود: در صورت عدم تمکین بانک از اجرای 
رای هیئت خبرگان بانکی و اقتصادی استان، پرونده 
به هیئت انتظامی بانک ها مستقر در بانک مرکزی 

ارجاع می شود.
وی خاطرنشان کرد: تمامی دستگاه های اجرایی و 
خدماتی اســتان اصفهان موظفند در راستای رونق 
تولید در سطح استان همکاری لازم را داشته باشند 
و اســتانداری نیز اقدامات نظارتی لازم را انجام می 

دهد.

 معاون استاندار اصفهان خبر داد:

کاهش 50 درصدی پرونده های مربوط به مسائل بانکی در 
ستاد تسهیل اصفهان

خبر روز

مدیریت کنونی استان مجدانه پیگیر این پروژه است و از 
سه جبهه در این طرح کار می شود بدون اینکه ریالی پول 
داشته باشد زیرا وزارت نیرو گفته آب دریا را تخصیص 
می دهیم به شرطی که خود اصفهان منابع مالی آن را 

تامین کند

وزیر صمت:

قیمت اتوبوس های برقی تولید داخل قابل رقابت با مدل 
خارجی است

علی آبادی، وزیر صمت گفت: قیمت تمام شده اتوبوس های برقی داخلی حتما رقابتی خواهد بود 
و ارزان تر از نوع چینی اســت، اما باید تیراژ را افزایش دهیم تا به حداقل قیمت برسیم.به گزارش 
بازار، عباس علی آبادی در حاشیه  افتتاح نخستین خط تولید انبوه اتوبوس برقی در کشور، در جمع 
خبرنگاران اظهار داشت: با توجه به مسائل زیســت محیطی و آلودگی هوا، ما امروز ناچار هستیم 

به سمت برقی سازی خودروها حرکت کنیم.
وزیر صنعت،   معدن و تجارت  بیان کرد: ما با دنیا در این زمینه همگام شده ایم،  ضمن اینکه سرریز 
فناوری این کار می تواند در سایر صنایع اثر خود را بگذارد و محرکت مشاغل بسیار زیادی خواهد 
بود، البته ما در اینجا متوقف نمی شــویم و به سمت هوشــمند کردن خودروها پیش می رویم و 
امیدواریم مردم ما به زودی شاهد اتوبوس های خودران باشند، اتوبوس هایی که از سطح بالایی 

از هوشمندی برخوردار هستند.
علی آبادی در تشریح اختلاف قیمت اتوبوس برقی داخلی با اتوبوس های وارداتی از چین گفت: 
ما در تولید اتوبوس های برقی داخلی مزیت های بسیاری داریم از جمله اینکه با این تولید شغل 
ایجاد خواهیم کرد، ضمن اینکه معتقد هستیم قیمت تمام شده خودروهای داخلی حتما رقابتی 
خواهد بود و حتما ارزان تر اســت؛ اما باید تیراژ را افزایش دهیم تا به حداقل قیمت برســیم، لذا 
به مشتریان و شــهرداران مختلف می گویم که این محصول به صورت رقابتی عرضه خواهد شد و 
کیفی خواهد بود.وزیر صنعت،   معدن و تجارت  بیان کرد: ما به سمت صنعت هوشمند صادرات گرا 

هستیم  بنابراین باید در این زمینه رقابت پذیر باشیم.
وی در پاسخ به این ســوال که با توجه به تولید اتوبوس برقی باز هم واردات از چین ادامه خواهد 
یافت؟ گفت: ما باید ناترازی را از بین ببریم تا زمانی که تقاضا در تولید تامین نشود، اجازه واردات  
می دهیم البته تا جایی که ارزش رقابتی برای کشــور داشته باشــد واردات مجاز است و واردات 
نیز بر اساس قانون و مقرراتی است که کشــور برای آن تعیین می کند، لذا من اطمینان می دهم 
مشکلی از جهت تامین نخواهیم داشت.علی آبادی اظهار داشت: تمرکز ما روی نوآوری است و باید 

محصولات متعلق به خودمان را تولید کنیم و بعد از آن اولویت ما رفع گلوگاه هاست.
 

معاون حمل ونقل اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای اصفهان خبرداد:

ممنوعیت سوار و پیاده کردن مسافر خارج از پایانه های 
اصفهان

سوار و پیاده کردن مسافر خارج از پایانه ها در اصفهان ممنوع شد.به گزارش خبرگزاری صداوسیما، 
مرکز اصفهان؛ معاون حمل ونقــل اداره کل راهداری و حمل ونقل جــاده ای اصفهان گفت: توقف 
اتوبوس های مسافربری مقابل پایانه کاوه موجب ایجاد بی نظمی و بروز مسائل ترافیکی متعدد 

برای پیاده و سوار کردن مسافران و باعث نارضایتی ساکنان منطقه شده بود.
محمد علی صلواتی افزود: مشــکل اســتقرار و توقــف اتوبوس ها در خارج پایانه ها در شــورای 
ترافیک استان مطرح و قرار شد شهرداری اصفهان طرح جامعی برای ساماندهی ترافیک اطراف 

پایانه های مسافری اصفهان تهیه کند.
وی ادامه داد: براین اســاس هر گونه ســوار و پیاده کردن مســافر در محل هــای دارای پایانه 
مسافربری، خارج از پایانه ها ممنوع شد.معاون حمل ونقل اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای 
اضافه کرد: پس از جلسات مختلف و حمایت دادستانی، هم اکنون تیم های شبانه نظارتی مقابل 
پایانه های کاوه خدمات دهی را کنترل می کنند و در صورت مشــاهده تخلف، با ناوگان و شرکت 

متخلف برخورد قانونی می شود.

اخبار

رییس اتحادیه طلا و جواهر اصفهان می گوید: بازار طلای اصفهان با رکود محسوسی روبه رو شده و این بازار دیگر مثل قبل نیست؛کافه اقتصاد

کارت زرد به بازار طلا 
رییس اتحادیه طلا و جواهر اصفهان گفت: نگاهی به بازار طلا در نصف جهان نشان می دهد که این بازار دیگر مثل قبل نیست و تورم بازار طلا را نیز قربانی کرده و به 
رکود کشانده است.به گزارش خبرنگار بازار، کاهش قدرت خرید مردم و گرانی بیش از حد طلا اکنون باعث شده که مردم به سمت طلا با وزن کمتر بروند؛ موضوعی 
که حمید رضا نیکخواه، رییس اتحادیه طلا و جواهر اصفهان در گفت و گو با بازار به آن اشاره و اظهار کرد: اکنون بازار طلای اصفهان با رکود محسوسی روبه رو شده 
است.وی افزود: در گذشته مردم و به خصوص کسانی که ازدواج می کردند به سراغ خرید سرویس طلای سنگین وزن می رفتند ولی اکنون به علت پایین آمدن 
قدرت خرید مردم آنها ناچارند با وزن کمتری طلا بخرند و این مسئله رکود بازار طلا را در پی دارد.رییس اتحادیه طلا و جواهر اصفهان ادامه داد: برخی از مردم نیز 
به سمت خرید طلای دست دوم و نقره می روند و برخی هم اقدام به خرید طلای آب شده می کنند تا سرمایه شان حفظ شود.نیکخواه در پاسخ به این سوال که 
چرا شاهد گرانی غیر عادی طلا در مقاطعی هستیم، بیان کرد: مسائل جهانی بازار طلا را متلاطم کرده و نمی توان پیش بینی کرد که تا آخر سال آیا آرامش به بازار 

طلا بازمی گردد و یا موضوعات دیگری این بازار را تحت الشعاع قرار خواهد داد.

مراسم افتتاح 
نخستین خط 
تولید انبوه 
اتوبوس برقی

نخســتین خط تولیــد انبوه 
اتوبوس تمام برقی در کشــور 
با ظرفیت تولید ســالانه ۴٠٠٠ 
دســتگاه در ایران خــودرو، با 
حضور وزیــر صنعت، معدن و 

تجارت افتتاح شد.

عکس خبر

 استاندار اصفهان:

نوسازی بافت فرسوده از 
اولویت های اصفهان برای 
تامین مسکن مردم است

اســتاندار اصفهــان گفت: احیا، بهســازی و 
نوسازی بافت های فرسوده و ناکارآمد شهری، 
از اولویت های اســتان برای تأمین مســکن 
مردم است.به گزارش خبرنگار مهر، سیدرضا 
مرتضوی در نشست شــورای برنامه ریزی و 
توسعه اســتان، اظهار کرد: سیاست دولت و 
مجلس تامین مســکن برای مردم و جبران 
کم کاری های گذشته در این حوزه است.وی 
ادامه داد: علاوه بر طرح نهضت ملی مسکن 
که با جدیت در استان دنبال می شود درصدد 
هستیم تا از بافت فرسوده استان نیز به بهترین 
نحو بهره مند شویم.اســتاندار اصفهان اظهار 
کرد: در این راستا تاکید شد شهرداران استان 
بر بافت فرسوده شهری تمرکز ویژه ای داشته 
باشند و ضمن مشورت با مشاوران متخصص، 
پروژه های احیای بافت فرسوده را در دستور کار 
قرار دهند.وی خاطرنشان کرد: احیا، بهسازی و 
نوسازی بافت های فرسوده و ناکارآمد شهری، 
از اولویت های اســتان برای تأمین مســکن 
مردم است در این مسیر در تلاش هستیم تا با 
بهره مندی از بافت فرسوده بخش قابل توجهی 
از نیاز مسکن استان را پاسخ دهیم.مرتضوی 
با اشاره به اینکه بحث مسکن در استان یکی 
از مسائل اولویت دار اصفهان است، گفت: رتبه 
نخست تورم اصفهان مرتبط با افزایش قیمت 
مسکن است.وی افزود: در جلسات مرتبط با 
کنترل تورم، یکی از بحث های جدی اســتان 
این اســت که قیمت مســکن به چه نحوی 
مدیریت شود تا کمترین اثر را بر تورم استان 
داشته باشد.اســتاندار اصفهان خاطرنشان 
کرد: البته بــرای مدیریت اســتان همراه با 
ساخت مسکن، مباحث زیرساختی و تامین 
زیرساخت ها نیز بسیار مهم است.وی تصریح 
کرد: از این رو بــا توجه به رویکرد اســتان و 
اهمیت مبحث تامین مسکن برای مردم، از 
مدیران کل و مسئولان استانی انتظار می رود با 
عزم جدی به این حوزه ورود و مساعدت های 

لازم را در طرح های توسعه ای داشته باشند.

عکس: ایسنا
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 نگرانی از پله گذاری در یک کوه به خاطر جویندگان گنج؛

پله پله تا تخریب تاریخ!

فعالان میــراث فرهنگی دربــاره اجرای طرح »هزار پلــه« در »گندم 
کــوه« تفرش هشــدار دادنــد. نگرانی ها بر این اســت کــه این راه، 
 دسترســی قاچاقچیان و جوینــدگان گنج را به آثــار تاریخی این کوه 

آسان تر کند.
به گزارش ایسنا، گندم کوه در اســتان مرکزی و در شمال شهر تفرش 
واقع شده اســت؛ کوهی مخروطی شــکل با ارتفاعی در حدود ۲۱۵۶ 
متر، که محلی ها آن را شبیه کوه دماوند می دانند. پژوهشگران تاریخ 
می گویند: »گندم کوه« نشــانه هایی از ساســانیان و حتی دوره های 
تاریخی پیــش از آن دارد. مــردم محلی روایت کرده انــد در دل کوه 
قبرهایی وجود دارد که حفــاران غیرمجاز دســت درازی هایی به این 
قبرها حتی در ۱۵۰ سال پیش داشــته اند. حالا با تصویب طرح »هزار 
پله« نگرانی ها برای دســت درازی بیشــتر به بقایای تاریخی تشدید 

شده است.
سعید حیدری از باستان شناسان و فعالان میراث فرهنگی در تفرش 
می گوید: قلعه »گندم کوه« در سال ۹۴ به ثبت ملی رسیده، اما هنوز 
عرصه و حریم آن تصویب نشــده اســت. بالای این کــوه یک قلعه 
تاریخی متعلق به دوره ساســانی و در دل دامنه و بــالای آن به گفته 

برخی باستان شناسان و پژوهشگران حوزه سنگ نگاره همچون دکتر 
»محمد ناصری فرد« و »علی نوراللهی«، سنگ نگاره هایی وجود دارد. 
تفرشــی ها این کوه را با نام »دماوند کوچک« می شناسند و سالیان 
سال این کوه چشم انداز بسیار زیبایی برای این شهرستان بوده است.

وی از طرحی که مســئولان شــهر تفرش برای اجــرای »طرح هزار 
پلــه« در گندم کوه بــا موافقــت میــراث فرهنگی اســتان مرکزی 
مصــوب کرده انــد، ســخن می گویــد و اظهــار می کند: بــا اجرای 
این طــرح، کــوه پله گــذاری می شــود، کــه متاســفانه رخ آن به 
 ســمت شــهر اســت و عملا منظر فرهنگی این کوه باســتانی را زیر

سوال می برد.
برخی فعــالان میراث فرهنگــی تفرش می گویند: پــس از ثبت یک 
اثر تاریخــی باید آن را تعییــن عرصه و حریم کرد و بــا توجه به اینکه 
هنوز عرصه و حریم گندم کوه تعیین و مصوب نشــده ، اجرای چنین 

طرح هایی غیراصولی و غیرقانونی است.
سوال فعالان و کنشگران میراث فرهنگی این است که چرا طرح هزار 
پله در کوه باستانی گندم کوه بدون تعیین عرصه و حریم، مصوب شده 
است؟ و میراث فرهنگی طبق چه قانونی، مجوز اجرای چنین طرحی 

را صادر کرده است؟
این نگرانــی نیــز از ســوی کنشــگران، باستان شناســان و فعالان 
میــراث فرهنگی تفرش مطرح شــده اســت کــه با اجــرای طرح 
هزار پله، دسترســی به ارتفاعــات بالاتر ایــن کوه آســان تر خواهد 
شــد و در نتیجه تخریب آثــار تاریخی و طبیعی بیشــتر می شــود. 
قدیم ترهــا در تفرش روایت شــده بــود در دل گندم کــوه، قبرهایی 
وجود دارد و حفــاران غیرمجــاز دســت درازی هایی به ایــن قبرها 
حتی در ۱۵۰ ســال پیش داشــته اند و حــالا این شــبهه وجود دارد 
که شــاید آثار تاریخــی دیگری در دل کوه وجود داشــته باشــد، که 
این دسترســی آن هــا را در معرض خطــر قرار دهد و ضــرورت دارد 
 پیش از وقــوع این اتفاقــات، بررســی و مطالعه باستان شناســی

 انجام شود.
فعالان و باستان شناســان تفرش اکنون درخواســت دارند افزون بر 
تعیین اضطراری عرصه و حریم گندم کوه، دســتگاه های نظارتی این 
مسئله را نیز پیگیری کنند. آن ها می گویند پیش تر در قلعه دختر ساوه 
چنین طرحی را اجرا کرده بودند و بازتاب و نتیجه آن چیزی جز تخریب 

آثار و حفاری غیرمجاز  نبوده است.

 در دیدار سفیر عربستان و رییس سازمان حج مطرح شد:

مساعدت عربستان برای ازسرگیری عمره ایرانی ها
رییس سازمان حج و زیارت و سفیر عربستان سعودی در ایران، درباره ازسرگیری اعزام زائران ایرانی به 
عمره و همچنین تسهیل سفر حج، رایزنی و مذاکره کردند.به گزارش ایسنا به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
حج و زیارت، عبدا... بن ســعود العنزی، سفیر عربســتان در ایران در محل ســازمان حج و زیارت با 
سیدعباس حسینی، رییس سازمان حج و زیارت دیدار کرد. در این دیدار که سرکنسول عربستان و تنی 
چند از مسئولان حج و زیارت کشورمان حضور داشتند، درباره موضوعات مربوط به عمره و حج گفت وگو 
شد.گسترش مناســبات در حوزه تردد حجاج و تسهیل امور مربوط به خدمت رســانی، از مهم ترین 
محورهای گفت وگوی طرفین بود.حسینی، رییس سازمان حج و زیارت در این دیداربا ابراز خرسندی 
از حضور سفیر عربستان در ایران و از سرگیری روابط دو کشور مسلمان منطقه، گفت: گسترش و توسعه 
روابط فی مابین، موجبات افزایش وحدت در جهان اسلام و بالطبع اقتدار مسلمانان خواهد شد.رییس 
سازمان حج و زیارت با اشاره به رایزنی های صورت گرفته برای از سرگیری عمره مفرده پس از چند سال 
وقفه، اظهار کرد: نزدیک به پنج میلیون و ۷۰۰ هزار نفر متقاضی، منتظر راه اندازی دوباره سفر عمره هستند 
که در این باره اقداماتی انجام شده است و در حال حاضر نیز تنی چند از دست اندرکاران حج و زیارت در 
کشور عربستان در حال گفت وگو و رایزنی های نهایی در این خصوص و همچنین حج تمتع آتی هستند.

حسینی بیان کرد: امیدواریم با رفع موانع و تلاش های صورت گرفته، اعزام های عمره مفرده از سر گرفته 
شود و چشم انتظاری متقاضیان نیز پایان یابد.عبدا.. بن سعود العنزی، سفیر کشور عربستان سعودی 
در جمهوری اسلامی ایران نیز در این دیدار ضمن تشکر از استقبال گرم مقامات حج و زیارت ایران، بر 
توسعه روابط دو کشور به ویژه در موضوع سفرهای زیارتی تاکید کرد.وی با اشاره به سیاست های کشور 
متبوع خود درباره سفرهای عمره مفرده، از اعزام های دوباره عمره گزاران ایرانی به سرزمین وحی استقبال 
کرد.سفیر عربستان در ایران تاکید کرد: ما تمام ظرفیت های خود را در راستای مساعدت به از سرگیری 
اعزام های متقاضیان ایرانی عمره مفرده به کار می بندیم.در ادامه این دیدار، رییس سازمان حج و زیارت 
به موضوع حج تمتع نیز اشاره کرد و افزود: زائران ایرانی چه در حج تمتع و چه در عمره مفرده جزو بهترین 
و منظم ترین زائران هستند و همچنین به قوانین کشور عربستان سعودی توجه و احترام لازم را دارند.

وی افزود: ما نیز در سازمان حج و زیارت سعی کرده ایم در همکاری و تعامل با دست اندرکاران ذی ربط در 
کشور عربستان پیشگام باشیم و در برنامه های اجرایی عملیات حج موفق و حساب شده عمل کرده ایم.

 

تملک عرصه و حریم تاق بستان کرمانشاه، سه هزار و 6۸0 
میلیارد تومان نیاز دارد

مدیر مجموعه تاق بستان کرمانشاه گفت: برای تملک عرصه و حریم آثار تاق بستان و املاک ساخته شده در 
شکارگاه خسروپرویز، سه هزار و ۶۸۰ میلیارد تومان بودجه نیاز است.محمدمهدی فیض آقایی در گفت و گو با 
خبرنگار ایرنا بیان کرد: حریم تاق بستان هزارو ۱۱۴ هکتار است و از زمین های شکارگاه خسرو پرویز نیز حدود 
۶ هکتار در مالکیت میراث فرهنگی قرار دارد.وی افزود: حتی حوزه علمیه ساخته شده در بلوار تاق بستان نیز 
جزو حریم آثار محسوب می شود ضمن اینکه در زمین های شکارگاه خسروپرویز با ضوابط سخت گیرانه فقط 
اجازه کشاورزی کشت های کوتاه ریشه داده می شود تا خاک آنجا مردم را اذیت نکند.فیض آقایی در خصوص 
فعالیت کبابی های اطراف آثار تاق بستان نیز گفت: وجود جوامع محلی از نقاط قوت یک اثر تاریخی است و 
وجود بخش های اقتصادی، فرهنگی و مردمی مفید است اما نوع فعالیتشان قطعا باید هماهنگ باشد.وی 
افزود: نمی توانیم نادیده بگیریم که بخشی از کسانی که به تاق بستان می آیند به خاطر کبابی های آنجاست 
که این موضوع خودش یک پتانسیل محسوب می شود در نتیجه باید روشی را به کار برد که نه سیخ بسوزد 
نه کباب و به نفع هر ۲ طرف باشد.مدیر مجموعه تاق بستان در ادامه گفت: طرح ما این است که کبابی های 
اطراف آثار به نحوی فعالیت کنند که دود نداشته باشند به عنوان مثال از منقل هایی استفاده کنند که از بالای 
کباب گرما داشته باشد تا تولید دود نکند چرا که دود کباب جلوی منظر تاق بستان را در شب ها می گیرد ضمن 

اینکه حداقل در مدت ۵۰ سال اخیر این دود کباب باعث ایجاد رسوب روی آثار شده است.

اخبار

با اجرای طرح هزار پله، دسترسی به ارتفاعات بالاتر 
این کوه آسان تر خواهد شد و در نتیجه تخریب آثار 

تاریخی و طبیعی بیشتر می شود

سردی روزگار بر حمام باغ لَلِه کرمان
حدود سه ســال مرمت بنای تاریخی حمام باغ لَلِه کرمان متوقف مانده در شرایطی که علاوه بر 
قسمت های قدیمی، بخش های مرمت شده آن نیز در معرض تخریب و آسیب مجدد قرار گرفته 

و چرخه اداری طولانی برای مرمت این 
بنای خاص طی ســال های گذشته راه 
به جایی نبرده است.به گزارش ایرنا در 
محله ته باغ لله متعلق به خواجه اتابک 
بزقوش از عرفا و سیاســتمداران دوران 
سلجوقی کرمان، گرمابه ای ساخته شده 
که امروز به نام حمام باغ لله مشــهور 
است، بنایی که معماری زیبا و تزئینات 
ارزشــمندی را در خود دارد.گذاردن نام 
لله نیز بر این باغ و حمام به نقل از زنده 
یاد دکتر محمد ابراهیم باستانی پاریزی 

به پاس زحمات دایه فرزندان پادشاهان ترک زبان دوران ســلجوقی است که دایه خود را به نام 
لله می خوانده اند.حمام باغ لله حدود ۲۰۰ سال فعالیت داشت و تا دهه ۵۰ شمسی در ۲ بخش 
مردانه و زنانه به صورت جدگانه به ارائه خدمات می پرداخت اما پس از تعطیلی حمام و استفاده 
کوتاه مدت از آن به عنوان محلی برای بزرگداشت مناسبت روز باستانی و زورخانه، حدود سه دهه 
این مکان به دلیلی بی توجهی رو به تخریب نهاد و به مکانی برای پاتوق معتادان و بی خانمان ها 
تبدیل شد.سال ۱۳۹۴ با تصمیم و همت مسئولان وقت استان و شهر کرمان طرح مرمت حمام 
باغ لله تهیه شد و توســط شــهرداری و میراث فرهنگی به مرحله اجرا رسید؛ در حالی که سرعت 
اجرای طرح مناسب به نظر می رسید و نوید بازگشایی این بنای تاریخی را می داد، کار مرمت اما 
به دلیل مشکلات مالی متوقف شد و سایه نحس تخریب دوباره بر سر این بنا سایه انداخت.در 
هفته های اخیر البته اخباری مبنی بر ورود فاضلاب به این بنا و تخریب بخشــی از قسمت های 
قدیمی و حتی مرمت شده در رسانه ها منتشر شد که نتیجه به درازا کشیدن مرمت حمام باغ لله 
بوده که نگرانی فعالان میراث فرهنگی را به دنبال داشته است.آنطور که علی بابایی، شهردار وقت 
کرمان در سال ۹۶ به رسانه ها اعلام کرده بود، مرمت حمام باغ لله کرمان با یکهزار و ۱۰۰ متر زیربنا 
و ۷۰ درصد پیشرفت فیزیکی )درهمان سال( در حال انجام اما واقعیتی که امروز وجود دارد اینکه 
۳۰ درصد مابقی مرمت این بنا نه تنها به اتمام نرســید بلکه حدود سه سال متوقف مانده است.

البته طی روزهای اخیر باز خبرهای خوشــی از مدیریت شــهری کرمان در این باره به گوش می 
رسد و شهردار نیز اعلام کرده که قرار است این بنا مرمت شود.اما معاون میراث فرهنگی، اداره کل 
میراث فرهنگی، گردشگری وصنایع دستی استان کرمان در این باره به خبرنگار ایرنا گفت: بخش 
بزرگی از حمام باغ لله در تملک شــهرداری بود که مابقی آن هم توسط شهرداری کرمان در دهه 
۹۰ به طور کامل تملک و مرمت بنا توسط این دســتگاه آغاز شد.مجتبی شفیعی افزود: فصلی از 
مرمت این بنای تاریخی شامل پشت بام و فضای داخلی توسط شهرداری در دهه ۹۰ انجام شده 
اما به دلیل کاهش اعتبارات و منابع ادامه مرمت حمام باغ لله متوقف مانده اســت.وی تصریح 
کرد: به تازگی طرح مرمت حمام باغ لله توسط شهرداری تهیه، به تصویب میراث فرهنگی رسیده 
و برای اجرا ابلاغ شده است.معاون میراث فرهنگی، اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری وصنایع 
دستی استان کرمان اظهار داشت: شهرداری در نظر دارد با انتشار فراخوان، پیمانکار برای مرمت 
مابقی بنای حمام باغ لله انتخاب کند و کارگاه مرمتی مجدد فعال شود.وی اظهار امیدواری کرد که 
به زودی تکلیف مرمت حمام باغ لله مشخص شود تا قسمت های مرمت شده این بنای تاریخی 
دچار خسارت نشود و همچنین کارهای مرمتی بنا نیز به طور کامل تکمیل شود.حمام باغ لله در 
انتهای کوچه  شماره  ۱۳ خیابان شریعتی کرمان واقع شده و ۲۲ مرداد ۱۳۸۴ به  عنوان یکی از آثار 

ملی ایران به ثبت رسیده است.

خبر روز

وجود قریب به 500 خانه و 
آب انبار وقفی بلااستفاده 

در بافت تاریخی یزد
رییس کمیسیون گردشگری شورای اسلامی 
شهر یزد گفت: همکاری شــهرداری منطقه 
بافت تاریخی، اداره اوقاف و میراث فرهنگی 
در راســتای مرمت، حفــظ و اســتفاده از 
خانه ها و آب انبارهای بافت تاریخی صورت 

می گیرد.
»فاطمه حقیرالسادات« با اشاره به جلسه 
اخیر کمیســیون گردشگری شــورا،اظهار 
کرد: در این نشست پیشــنهاد شد با ایجاد 
تفاهم نامه بیــن شــهرداری و اوقاف، آب 
انبارهــای وقفــی مرمت و برای اســتفاده 
 در زمینــه گردشــگری بــه شــهرداری

 واگذار شود.
وی افزود: حدود ۱۰۶ آب انبار توسط اوقاف 
در شهر یزد شناسایی شده که تاکنون ۲۰ آب 
انبار برای گردشــگری واگذار شده است.به 
گفته حقیرالســادات، حدود ۴۰۰ خانه ثبت 
شــده وقفی نیز در یزد شناســایی شده که 
۱۰۰ خانه آن قابل اســتفاده و مابقی نیاز به 
بازســازی دارد ولی با همکاری شهرداری و 
اوقاف و مرمت آنها می توان برای انجام امور 

خیریه استفاده کرد.
رییس کمیســیون گردشگری شــورا ادامه 
داد: هــم چنیــن ضــرورت دارد در تمــام 
محلات تاریخــی مجموعه هــای فرهنگی 
ورزشی تشکیل شــود که مقرر شد با اوقاف 
در خصوص واگــذاری برخــی مکان های 
وقفی در راستای استفاده ورزشی فرهنگی 

شهروندان، بحث و گفت وگو شود.

گزارش

مســئول کانون فرهنگی منتظران مهدی )عج( با 
بیان اینکه سال ۱۳۹۷ این کانون تبدیل به مدرسه 
در مســجد شــد، گفت: از آنجا که دانش آموزان 
بیشــتر وقت خود را در مدرسه ســپری می کنند، 
تصمیــم گرفتیم دانش آمــوزان را بــرای تعلیم، 
تربیت و انجــام فعالیت های مختلــف فرهنگی 
به مســاجد بیاوریم.به گزارش خبرگزاری ایمنا، 
بســیاری از والدین آمــوزش و تربیــت همواره 
یکــی از اصلی ترین دغدغــه خانواده هــا بوده و 
مدارس به عنوان اولیــن محیط ارتبــاط بیرونی 
ارتباط کودکان با جامعه نقشــی مهــم در این باره 
ایفا می کند؛ در این میــان برخی از مجموعه های 
فرهنگی فرصتی متفاوت برای این عرصه را پدید 
آورده اند تا کودکان و نوجوانان ضمن آشــنایی با 
مضامین دینــی و فرهنگی، به درس و مدرســه 
خود نیز برســند.در همین راســتا حجت الاسلام 
حسین برومند، مسئول کانون فرهنگی منتظران 
مهدی )عج( در گفت وگو بــا خبرنگار ایمنا با بیان 
اینکه این کانون با هدف انجــام کارهای فرهنگی 
و تربیت نیرو تشکیل شــده است، اظهار می کند: 
کانون منتظران مهدی )عــج( فعالیت خود را از 
سال ۱۳۷۱ در مسجد شهید بهشتی اصفهان آغاز 
کرد و در ادامه مسیر در ســال ۱۳۷۸، با برگزاری 
هئیت های هفتگــی، کلاس قــرآن، برنامه های 
ورزشــی، اردو و برنامه های فرهنگــی و تربیتی 
توسعه یافت.وی می افزاید: سال ۱۳۸۸ توانستیم 

به صورت تخصصی در دل ایــن مجموعه، کانونی 
به نام کانون پرورش نخبگان را تاســیس کنیم و 
برای شناسایی و جذب نخبگان به مدارس رفتیم. 
مســئول کانون فرهنگی منتظران مهدی )عج( با 
اشــاره به اینکه ســال ۱۳۹۷ این کانون تبدیل به 
مدرسه در مســجد شــد، تصریح می کند: از آنجا 
که دانش آموزان بیشــتر وقت خود را در مدرســه 
ســپری می کنند، تصمیم گرفتیم بــا انجام این 
کار دانش آموزان را برای تعلیــم، تربیت و انجام 
فعالیت های مختلف فرهنگی به مساجد بیاوریم.

برومنــد دربــاره مهم ترین چالــش کار فرهنگی 
خاطرنشــان می کند: فضای رســانه ای چالشی 
است که موجب تغییر ســبک زندگی خانواده ها 
و فضای مدارس شــده و بر همین اساس امروزه 
مساجد و کانون های فرهنگی شــور و نشاط قبل 

را ندارند و حضور مردم در مســاجد کم رنگ شده 
است. وی با بیان اینکه مسجد پناهگاه کودکان و 
نوجوانان اســت، می گوید: ایجاد فضای مناسب 
تربیتــی برای نوجوانــان و جوانان، نیروســازی 
برای انقلاب اســلامی و کشــور، ایجاد تحول در 
آموزش و پرورش و احیای مسجد از اهداف این 
کانون است.مســئول کانون فرهنگــی منتظران 
مهدی )عج( با یادآوری اینکه در این کانون افراد 
با برگزاری بازارچــه و فــروش کالا فعالیت های 
اقتصادی و مهارت درآمدزایی را یــاد می گیرند، 
ادامه می دهد: اجرای برنامــه حفظ قرآن، ایجاد 
محیط سالم، انجام فعالیت های فرهنگی، هنری 
و مهارتی و به کارگیــری نیروهــای علاقه مند به 
فضای تربیتی از ظرفیت های این کانون به شــمار 

می آید.

  اینجا هم مسجد است هم مدرسه

فقدان سند مالکيت
9/60 شماره نامه: 140285602010011515- 1402/09/05 موضوع آگهی فقدان 
سند مالکیت پلاک 516 فرعی از 3 اصلی بخش 2 اعظم خوشنویسان فرزند ابوالقاسم 
باستناد یکبرگ استشــهاد محلی که هویت و امضاء شهود رســماً گواهی شده مدعی 
است که تمامت سه سهم مشاع از پنج سهم ششدانگ پلاک 516 فرعی از 3 اصلی در 
گلپایگان بخش 2 که در ذیل دفتر الکترونیکی 1399203020100010132 بنام اعظم 
خوشنویسان فرزند ابوالقاسم سند صادر و تسلیم گردیده و معامله دیگری هم انجام نشده 
است. نحوه گم شدن یا از بین رفتن سند : اسباب کشي از بین رفته / مفقود شده است . 
چون درخواست صدور المثني سند مالکیت نامبرده را نموده طبق تبصره یک اصلاحي 
 ماده 120 آئین نامه قانون ثبت مراتب آگهي مي شــود که هر کس مدعي انجام معامله 
) غیر از آنچه در این آگهي ذکر شده( نســبت به آن یا وجود سند مالکیت مزبور نزد خود 
باشد از تاریخ انتشار این آگهي تا ده روز به این اداره مراجعه و اعتراض خود را کتباً ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت و ســند معامله تســلیم نماید تا مراتب صورت مجلس و اصل 
سند به ارائه مســترد گردد. اگر ظرف مهلت مقرر اعتراضي نرسد یا در صورت اعتراض 
 اصل سند ارائه نشود المثني سند مالکیت مرقوم صادر و به متقاضي تسلیم خواهد شد. 

م الف: 1613773 محمد سلماني مدیر واحد ثبتي حوزه ثبت ملک گلپایگان 

فقدان سند مالکيت
9/61 شــماره نامــه: 140285602010011517- 1402/09/05 موضــوع آگهی 
فقدان سند مالکیت پلاک 53 فرعی از 4175 اصلی بخش 1 اعظم خوشنویسان فرزند 
ابوالقاسم باستناد یکبرگ استشــهاد محلی که هویت و امضاء شهود رسماً گواهی شده 
مدعی است که تمامت ششــدانگ پلاک 53 فرعی از 4175 اصلی در گلپایگان بخش 
1 که در ذیل دفتر الکترونیکی 139920302010002924 بنام اعظم خوشنویســان 
فرزند ابوالقاسم ســند صادر و تســلیم گردیده و معامله دیگری هم انجام نشده است. 
نحوه گم شدن یا از بین رفتن سند : اسباب کشــي از بین رفته / مفقود شده است . چون 
درخواست صدور المثني سند مالکیت نامبرده را نموده طبق تبصره یک اصلاحي ماده 
 120 آئین نامــه قانون ثبت مراتب آگهي مي شــود که هر کس مدعــي انجام معامله 
) غیر از آنچه در این آگهي ذکر شده( نســبت به آن یا وجود سند مالکیت مزبور نزد خود 
باشد از تاریخ انتشار این آگهي تا ده روز به این اداره مراجعه و اعتراض خود را کتباً ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت و ســند معامله تســلیم نماید تا مراتب صورت مجلس و اصل 
سند به ارائه مســترد گردد. اگر ظرف مهلت مقرر اعتراضي نرسد یا در صورت اعتراض 
 اصل سند ارائه نشود المثني سند مالکیت مرقوم صادر و به متقاضي تسلیم خواهد شد. 

م الف: 1613777 محمد سلماني مدیر واحد ثبتي حوزه ثبت ملک گلپایگان 
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رییس پلیس راهور فرماندهی انتظامی استان خبرداد:

اعمال قانون بالغ بر سه هزار خودروی دارای نقص فنی در اصفهان
رییس پلیس راهور فرماندهی انتظامی استان اصفهان از اعمال قانون ســه هزار و ۷۰۰ دستگاه خودرو 
دارای نقص فنی از ۱۵ آبان تاکنون خبر داد.به گزارش ایرنا  به نقل از مرکز اطلاع رســانی پلیس اصفهان، 
سرهنگ علی اصغر زارع افزود: باتوجه به افزایش آلاینده های جوی در شهر اصفهان و چندین شهر همجوار، 
تصمیمات مهمی از سوی کمیته اضطرار مدیریت بحران استانداری از جمله اجرای طرح زوج و فرد در هسته 
مرکزی شهر اصفهان و جلوگیری از تردد خودروهای دودزا و دارای نقص فنی و همچنین تشدید برخورد 
با خودروهای فاقد معاینه فنی اتخاذ شد.وی اظهار داشــت: در این باره بیش از سه هزار و ۷۰۰ خودروی 
دارای نقص فنی اعمال قانون و بیش از ۳۰۰ دستگاه خودروی دودزا نیز فک پلاک شدند و به آنها پلاک 
تعمیری اختصاص داده شد تا ظرف ۴۸ ساعت به یکی از تعمیرگاه های مجاز مراجعه و عیب خودروی خود 
را برطرف کنند.رییس پلیس راهور فرماندهی انتظامی اصفهان تصریح کرد: رانندگانی که پلاک تعمیری 
دریافت می کنند تنها پس از برطرف کردن عیب خودروی خود می توانند به پلیس راهور مراجعه و پلاک 
اصلی خود را تحویل بگیرند در غیر این صورت حق تردد با پلاک تعمیری در سطح شهر را نخواهند داشت.

این مقام انتظامی افزود: علاوه بر دوربین های هوشمند سطح شهر تیم های نظارتی پلیس هم به صورت 
میدانی در نقاط مختلف شهر حضور دارند و ضمن جلوگیری از تردد خودروهای آلاینده و دود زا به اعمال 
قانون خودروهای فاقد معاینه فنی نیز می پردازند.ســرهنگ زارع، خودداری از تردد های غیرضروری، 
استفاده از ناوگان حمل و نقل عمومی، رفع نقص خودروها و انجام به موقع سرویس های خودروها و اخذ 
برگ معاینه فنی در زمان موعد مقرر را از جمله مواردی دانست که می تواند به کاهش آلودگی هوا کمک کند.

به گفته کارشناسان حوزه محیط زیست، حدود ۷۰۶ درصد از آلودگی هوا در شعاع ۵۰ کیلومتری شهر اصفهان 
ناشی از تردد خودروهاست و پلیس راهنمایی و رانندگی استان اصفهان هم به همین منظور از ۱۵ آبان ماه 

طرح تشدید مقابله با خودروهای دودزا و دارای نقص فنی را در دستور کار خود قرار داده است.
 

فرمانده انتظامی شهرستان اصفهان خبرداد:

جزییات مرگ مشکوک یک شهروند در چاه 9 متری منزلش
فرمانده انتظامی شهرستان اصفهان، جزییات مرگ مشکوک یکی از شهروندان در درون چاه ۹ متری واقع 
در منزلش را تشریح کرد.سرهنگ حسین بساطی افزود: در پی تماس تلفنی شهروندان با مرکز فوریت 
های پلیسی ۱۱۰ مبنی بر مرگ مشکوک یک شهروند در درون چاه منزلش واقع در چهار باغ خواجو بلافاصله 
ماموران کلانتری ۱۱ فرماندهی انتظامی شهرستان اصفهان به همراه نیروهای آتش نشانی و گروه های 
امدادی به محل اعزام شدند.وی افزود: با تلاش چندین ساعته و بدون وقفه عملیات آوار برداری چاه ۹ 
متری و تونل های حفر شده داخلی آن انجام و در نهایت جسد این شهروند از داخل چاه خارج و به پزشکی 
قانونی منتقل شد.فرمانده انتظامی شهرستان اصفهان درباره جزییات این حادثه گفت: برابر اظهارات همسر 
متوفی، وی برای پیدا کردن گنج اقدام به حفر چاه عمیقی در داخل منزل قدیمی خود کرده بود که ناگهان 

دهانه داخلی چاه ریزش پیدا کرده و این حادثه باعث مرگ او شد.
 

سخنگوی مرکز فوریت های پزشکی اصفهان خبرداد:

سوختگی مرد 31 ساله در میدان امام حسین)ع( اصفهان
سخنگوی مرکز فوریت های پزشکی اصفهان از سوختگی مردی ۳۱ ساله و انتقال وی به بیمارستان خبرداد.

عباس عابدی در گفت وگو با خبرنگار مهر اظهار داشت: حادثه سوختگی مردی جوان در میدان امام حسین 
)ع( به مرکز فوریت های پزشکی اعلام شــد.وی با بیان اینکه یک واحد امدادی اورژانس ۱۱۵ به محل 
حادثه اعزام شد، گفت: مصدوم حادثه که ۳۱ سال سن دارد به دلیل شدت سوختگی به بیمارستان امام 
موسی کاظم )ع( منتقل شده است.به گزارش مهر، این فرد که کارگر جمع آوری پسماند بوده است ، مقابل 
شهرداری اصفهان اقدام به خودسوزی کرد که توسط شهروندان به داخل حوض آب نزدیک میدان انداخته 

شد؛ اما از ناحیه دست و صورت دچار سوختگی می شود.

مدیرکل دفتر روابط امور بین الملل و سخنگوی ستاد مبارزه با موادمخدر خبرداد: 

جهش شدید افغانستان برای تولید روانگردان

مدیرکل دفتر روابط امور بین الملل و ســخنگوی ستاد مبارزه با موادمخدر 
ضمن تحلیل گزارش ســازمان ملل متحد تحت عنوان »بررســی کشــت 
خشخاش در افغانســتان« اظهار کرد: براساس گزارش منتشرشده توسط 
سازمان ملل متحد، میزان درآمد کشــاورزان افغانستانی در سال گذشته 
میلادی )۲۰۲۲( بابت کشــت تریاک، به یکباره ۳ برابر شــده و بیش از ۴ 
میلیارد دلار برآورد می شود؛ اما بخشــی از این افزایش ۳ برابری ناشی از 
افزایش ۳۲ درصدی کشــت و افزایش قیمت مواد مخدر در سال گذشته 
است.امیرعباس لطفی در گفت وگو با ایسنا، با اشاره به آخرین وضعیت تولید 
مواد مخدر در افغانستان، اظهار کرد: اردیبهشت ماه سال ۱۴۰۱ بود که دولت 
طالبان حکمی مبنی بر ممنوعیت کشــت و تولید مواد مخدر در افغانستان 
صادر کرد. با وجود این حکم، بررسی های به عمل آمده حاکی از آن بود که 
علی رغم صدور حکم ممنوعیت از سوی حاکمیت فعلی این کشور، همچنان 
تولید و کشت مواد مخدر در افغانستان صورت می گیرد؛ چراکه آبان ماه سال 
۱۴۰۱ ســازمان ملل متحد با انتشار گزارشــی تحت عنوان »بررسی کشت 
خشخاش در افغانستان« از افزایش ۳۲ درصدی سطح زیرکشت تریاک 

خبر داد و گفت میزان سطح زیرکشت به ۲۶۶ هزار هکتار رسیده است.

جهش شدید افغانستان برای تولید مواد روانگردان و شیشه
وی افزود: گزارشات سازمان ملل متحد حاکی از آن است که افغانستان 
علاوه بر تولید تریاک و مشتقات آن، به یکی از عمده ترین تولیدکنندگان 
مواد روانگردان و به طور خاص متامفتامین )شیشــه( تبدیل شــده و به 
عبارتی این کشور از سه سال گذشته جهش بسیار شدیدی در زمینه تولید 

مواد روانگردان داشته است.مدیرکل دفتر روابط امور بین الملل و سخنگوی 
ستاد مبارزه با موادمخدر با اشاره به انتشار گزارش دیگر سازمان ملل متحد 
در زمینه تولید مواد مخدر در افغانســتان، گفت: چند روز گذشته سازمان 
ملل متحد گزارشی تحت عنوان »بررسی کشت خشخاش در افغانستان« 
منتشر کرد؛ این گزارش کاهش ۹۵ درصدی تولید تریاک و سطح زیرکشت 
و مشتقات آن را نشان می دهد. در این رابطه، سازمان ملل همیشه بازرسین 
خاصی را برای بررسی این موضوع به افغانستان اعزام می کرد تا وضعیت 
کشت مواد مخدر چه به صورت محدود و چه به صورت هدایت شده احصا 
شود؛ این درحالیست که به نظر می رسد دفتر UNODC )دفتر تخصصی 
سازمان ملل در امور مواد مخدر و جرم( در این گزارش تنها به گزارش دفتر 

ویژه سازمان ملل در امور افغانستان استناد کرده است.

قاچاق مواد ســنتی و روانگــردان از افغانســتان و ادعای وجود 
موادمخدر در انبارهای این کشور

لطفی ادامه داد: ایران کشــوری اســت که چه از نظر مادی و چه به دلیل 
جمعیت جوان بیشترین آسیب را متحمل شده و تقدیم حدود ۴۰۰۰ شهید 
و ۱۲ هزار و ۵۰۰ جانباز در این حوزه گواهی بر این مدعاست. چنانچه واقعا 
میزان سطح زیرکشت مواد مخدر در کشور افغانستان کاهش یافته باشد، 
ایران از این موضوع اســتقبال می کند؛ اما همچنان قاچاق مواد ســنتی 
همچون تریاک و مواد روانگردان از سوی کشور افغانستان در حال وقوع 
است. در این میان، برخی ها، این قاچاق را ناشــی از وجود مواد مخدر در 
انبارهای افغانســتان عنوان می کنند.وی در پاسخ به سوالی درخصوص 

میزان کشفیات مواد مخدر توســط ایران، یادآور شد: کشفیات ایران مورد 
تایید سازمان ملل است؛ پرسشنامه ها و گزارش هایی که به صورت ادواری 
به مراجع و سازمان های بین المللی تسلیم می شود و تماس های مداوم 
با دفاتر تخصصی سازمان ملل در تهران و وین نشان می دهد ایران یکی از 

اصلی ترین کشورها در زمینه کشف و شناسایی مواد مخدر است.

وضعیت کشفیات مواد مخدر توسط ایران
به گفته مدیرکل دفتر روابط امور بین الملل ســتاد مبارزه با موادمخدر، در 
میزان کشفیات مواد مخدر توسط ایران طی سال های اخیر جهش شدیدی 
رخ داده است؛ به گونه ای که میزان کشفیات انواع مواد مخدر در سال ۲۰۲۰ به 
۱۱۴۰ تن و در سال ۲۰۲۱ به ۱۱۰۰ تن رسید. البته سال گذشته میزان کشفیات 
مواد مخدر به ۷۴۰ تن رسید و برآورد می شود این رقم برای امسال به حدود 
۶۰۰ تن برسد. اگرچه میزان کشفیات مواد مخدر توسط ایران از ۱۰۰۰ تن کمتر 
شده؛ اما همچنان در پیک کشفیات قرار داریم.وی تاکید کرد: چنانچه میزان 
کاهش کشــت و تولید مواد مخدر در افغانستان صحت داشته باشد، باید 
این ادعا را در کف میدان، یعنی مرزهای مشترک با افغانستان و پاکستان 
ببینیم. این بدان معنی است که در سال آینده شاهد کاهش جدی قاچاق 
مواد مخدر باشیم. البته قطعا این مسئله مشروط بر این است که کشاورزان 

افغانستانی در سال آتی مجددا به کشت و تولید مواد مخدر روی نیاورند.

آمادگی ایران برای امحای مزارع کشت تریاک و پیشبرد طرح های 
توسعه ای درافغانستان

لطفی خاطرنشان کرد: حرف و حدیث های زیادی مبنی بر اینکه »امحای 
۹۵ درصد مزارع مواد مخدر به یکباره غیرقابل باور است« عنوان می شود؛ 
اما ما سعی می کنیم با خوش بینی با این موضوع برخورد و از آن استقبال 
کنیم. در تماس های خود با سازمان ملل متحد و مقامات مربوطه، آمادگی 
ایران برای کمک به افغانســتان جهت امحای کشت و پیشبرد طرح های 
توسعه ای در این کشور را اعلام کردیم.وی ادامه داد: نبود زیرساخت های 
توسعه ای، فقر مفرط و سود سرشار شبکه های قاچاق، انگیزه ای قوی را به 
جامعه کشاورزی افغانستان برای کشت غیرقانونی مواد مخدر می دهد. 
با این حال ایران، آمادگی خود را برای تقویت زیرســاخت های اقتصادی 
و پیشبرد طرح های توسعه ای در افغانستان اعلام کرده است.سخنگوی 
ســتاد مبارزه با مواد مخدر تصریح کرد: طرح های توســعه ای به معنای 
برخورداری افغانستان از شبکه آبرسانی مطلوب و پیشبرد کشت جایگزین 
در این کشور است. در این زمینه برای کشت فراسرزمینی و اجرای طرح های 
کشت جایگزین و توسعه جایگزین از سال های قبل با افغانستان رایزنی و 
آمادگی خود را اعلام کرده ایم.لطفی همچنین درباره گردش مالی کشاورزان 
افغانستانی نیز گفت: براساس گزارش منتشر شده از سوی سازمان ملل 
متحد در سال گذشته میلادی، میزان درآمد کشاورزان به یکباره سه برابر 
شد و بیش از چهار میلیارد دلار برآورد می شود؛ اما بخشی از این افزایش 
سه برابری ناشی از افزایش ۳۲ درصدی کشت و افزایش قیمت مواد مخدر 
در سال گذشته است. در این رابطه، برخی  اخبار در رابطه با کاهش کشت و 

تولید، آن را به عنوان تاکتیک بازار برای افزایش قیمت ها تلقی می کنند.

اخبار جامعه

معاون پژوهش، برنامه ریزی و توسعه منابع اداره 
کل آموزش و پرورش اســتان اصفهــان از واریز 
و تســویه معوقات سال گذشــته نیروهای خرید 

خدمات آموزشی استان خبرداد.
به گزارش خبرگزاری مهر، ســید علــی مدینه در 
خصوص تسویه حســاب حقــوق نیروهای خرید 
خدمات اســتان اصفهان اظهار داشــت: در هفته 
گذشــته با پیگیری هــای صورت گرفته توســط 

مدیرکل آموزش و پرورش اســتان و مســاعدت 
اســتاندار اصفهان، اعتباری از منابع استانی برای 
پرداخت حقوق نیروهای خرید خدمات به صورت 

قرض تامین شد.
وی تاکید کرد: با تامین اعتبــار صورت گرفته که با 
تلاش فراوانی انجام شد، پرداخت حقوق نیروهای 

خرید خدمات سال گذشته تسویه شد.
مدینه اظهار داشت: اعتبار تامین شده در روزهای 
چهارشــنبه و پنجشــنبه هفته گذشــته به حساب 
موسسان واریز و مقرر شــد تا طی روزهای شنبه 
و یکشــنبه این مبالغ به حســاب نیروهای خرید 

خدمات واریز شوند.

معاون پژوهش، برنامه ریزی و توسعه منابع اداره 
کل آموزش و پرورش استان اصفهان تصریح کرد: 
برای ســال تحصیلــی ۱۴۰۲ -۱۴۰۳ قراردادها با 
موسسان تنظیم شده و تاکید شده است که بیمه 
نیروهای خریــد خدمات پرداخت شــود و برای 
پرداخت حقــوق نیز پیگیر تامیــن اعتبار از مراجع 

ذی صلاح هستیم.
وی خاطرنشــان کرد: معلمــان خرید خدمات در 
صورت بروز هرگونه مشــکل در خصــوص موارد 
ذکر شــده می توانند موضوع را با رابطین امور این 
نیروها در منطقه و یا ناحیه مطرح کرده تا موضوع 

برطرف شود. 

معاون اداره کل آموزش و پرورش استان:

 معوقات یک سال گذشته معلمان خرید خدمات اصفهان 
کامل تسویه شد

مهار آتش سوزی 
انبار ضایعات در 

اصفهان
مدیرکل مدیریــت بحران 
اســتانداری اصفهان گفت: 
آتــش ســوزی ضایعــات 
انباشــته شــده در زمیــن 
محصور در خیابان ا... اکبر 
اصفهــان با ســرعت عمل 

آتش نشانان اطفا شد.

 انتشار مقاله های علمی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان
 20 درصد افزایش یافت

معاون تحقیقات و فناوری دانشــگاه علوم پزشــکی اصفهان گفت: انتشــار مقاله های علمی این 
دانشگاه در نشریه های بین المللی معتبر در سال ۲۰۲۳ میلادی نسبت به سال قبل حدود ۲۰ درصد 

افزایش یافته است.
به گزارش ایرنا، غلامرضا عسگری در جمع خبرنگاران در دانشگاه علوم پزشکی اصفهان افزود: روند 
انتشار مقاله های علمی این دانشگاه در نشریه های معتبر بین المللی از سال ۲۰۲۰ میلادی تا کنون 
صعودی بوده است.وی اظهار داشت: از ابتدای سال ۲۰۲۳ میلادی تا کنون حدود ۲ هزار و ۱۰۰ مقاله 

بین المللی توسط استادان و دانشجویان این دانشگاه منتشر شده است.
وی با اشاره به فعالیت سه پژوهشــکده و ۴۶ مرکز تحقیقاتی در دانشگاه علوم پزشکی اصفهان، 
افزود: این پژوهشکده ها در زمینه های قلب و عروق، علوم دندانپزشکی و پیشگیری اولیه از بیماری 

های غیر واگیر فعالیت دارند و سه مرکز تحقیقاتی مربوط به بخش خصوصی است.
عسگری با اشاره به پارک علم و فناوری دانشگاه علوم پزشکی اصفهان گفت: این پارک سال ۱۳۹۷ 
افتتاح شد؛ اما با مسائل و مشکلاتی درباره تغییر کاربری اراضی مواجه بود به همین دلیل شرکت 
های فناور مستقر در آن نمی توانستند از برخی از امتیازهای شرکت های دانش بنیان استفاده کنند.

وی افزود: در چند سال اخیر به ویژه در یک سال گذشــته این موضوع پیگیری شد و امید است با 
تصویب نهایی در استانداری اصفهان مشکل برطرف شود.

عسگری با اشاره به جایگاه دانشگاه علوم پزشکی اصفهان در نظام رتبه بندی جهانی » تایمز« گفت: 
دانشگاه علوم پزشکی اصفهان یکی از چهار دانشگاه کشورمان است که امسال در این رتبه بندی، ارتقا 
یافت و جایگاه آن ۲۰۰ رتبه بالاتر رفت.معاون تحقیقات و فناوری دانشــگاه علوم پزشکی اصفهان 
همچنین با اشاره به اینکه ۳۰ عضو هیئت علمی این دانشگاه در جمع پژوهشگران ۲ درصد برتر پر 
استناد دنیا قرار گرفتند، افزود: این دانشگاه بیشترین تعداد دانشــمندان برتر ۲ درصد را در میان 
دانشگاه های استان اصفهان داشت.وی خاطرنشان کرد: از ۱۸ مجله ای که در این دانشگاه منتشر 

می شود، ۱۲ مجله به زبان انگلیسی و هشت مجله دارای ضریب تاثیر )impact factor ( است.
عسگری با بیان اینکه برخی از شرکت های فناور مستقر در این دانشگاه در دوران کرونا به تولید مواد 
و تجهیزات مورد نیاز مانند ماســک و » ملت بلون« پرداختند، تاکید کرد: یکی از مهم ترین وظایف 
و رسالت های ما این است که زمینه های ماندگاری جوانان و نخبگان را در کشورمان فراهم کنیم و 

فعال کردن آنها در زمینه پژوهش و فناوری در این زمینه بسیار موثر است.
معاون تحقیقات و فناوری دانشــگاه علوم پزشکی اصفهان همچنین با اشــاره به حمایت وزارت 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی از طرح های پژوهشی کلان کاربردی، اثرگذار و تقاضا محور، گفت: 
سال گذشته ۴۰ طرح از اصفهان در این زمینه به تهران معرفی شد که از بین آنها ۱۰ طرح مصوب شدند 

که بیشترین تعداد در بین دانشگاه های علوم پزشکی کشور است.
عسگری افزود: از بین ۱۰ طرح مصوب دانشگاه علوم پزشکی اصفهان مقرر شد بودجه هشت طرح 
به میزان ۷۰ میلیارد ریال از ســوی وزارت بهداشــت و ۲ طرح با اعتبار ۲۰ میلیارد ریال توسط خود 
دانشگاه تامین شود.وی در پاسخ به خبرنگار ایرنا درباره تحقیقات جامع به منظور بررسی چالش 
های اصلی اصفهان تصریح کرد: ما تحقیقات جامع با حجم نمونــه بالا در اصفهان نداریم و برخی 

تحقیقات نیز مقطعی و موردی بوده که خیلی قابل استناد نیست.
عسگری با تاکید بر اینکه ما نیاز به انجام پژوهش هایی با حجم نمونه بالا داریم، افزود: در برخی از 

پژوهش ها نیز ملاحظات اخلاقی داریم و نمی توان همه نتایج آنها را رسانه ای کرد.
مسئول دبیرخانه اخلاق در پژوهش دانشگاه علوم پزشکی اصفهان نیز در این نشست گفت: سالانه 

حدود یک هزار و ۵۰۰ طرح در این دانشگاه توسط کمیته های اخلاق مورد بررسی قرار می گیرد.
شهریاری با اشاره به افزایش تعداد کمیته های اخلاق در این دانشگاه از سه کمیته در سال ۱۳۹۷ به 
هفت کمیته در سال جاری، افزود: این امر سبب کوتاه تر شدن زمان رسیدگی به طرح ها از ۲۰ تا ۳۰ 

روز به کمتر از ۱۹ روز شده است.

عکس خبر

خبر روزخبر

مدیرکل مدیریت بحران استانداری 
اصفهان خبر داد:

صدور اخطاریه برای 304 
واحد آلاینده اصفهان 

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان 
گفت: تاکنون محیط زیست اصفهان گزارشی 
اســتفاده از مازوت در واحدهای تولیدی و 
صنعتی اســتان ارائه نکرده؛ امــا برای ۳۰۴ 
واحدالاینده اخطاریه صادر شــده اســت.به 
گزارش خبرنگار مهر، منصور شیشه فروش 
در جمع خبرنگاران گفت: بــا توجه به تداوم 
شرایط پایداری جو تا پایان هفته و افزایش 
غلظت آلاینده ها، جلســه کارگــروه اضطرار 
شرایط آلودگی هوای استان برگزار شد.وی 
ادامه داد: طبق مصوبــات این کارگروه طرح 
زوج و فرد در شــهر اصفهان از ۰۹:۰۰ تا ۱۲:۰۰ 
و ۱۶:۰۰ تا ۲۱:۰۰ اجرایی خواهد شد.مدیرکل 
مدیریت بحــران اســتانداری اصفهان بیان 
کرد: تیم های گشت و نظارت اداره کل محیط 
زیســت اســتان نیز همچنان فعال خواهند 
بود و با هرگونه اقدامــی که منجر به افزایش 
آلودگی هوا گردد برخورد می کنند.شیشــه 
فروش ادامه داد: توصیه می شــود افراد از 
تردد غیرضــروری پرهیز کرده و از ماســک 
استفاده کنند.وی خاطرنشــان کرد: روزانه 
جلسه کارگروه تشکیل و متناسب با شرایط 
تصمیم گیری می شــود.مدیرکل مدیریت 
بحران اســتانداری اصفهان گفت: بر اساس 
مصوبات این کمیته روزانه و شــبانه ۱۰ تیم 
گشت و نظارت به صورت مستمر واحدهای 
آلاینده را بازدید و رصــد می کنند.وی ادامه 
داد: از حدود ۲۸ روز گذشته تاکنون یکهزار و 
۶۲ مورد بازدید از واحدهای آلاینده به صورت 
روزانه و ۴۷۱ مورد پایش شــبانه توسط این 
تیم ها انجام شده است.شیشه فروش اظهار 
کرد: برای ۳۰۴ واحد آلاینده اخطاریه صادر 
شــده همچنین ۲۷ واحد بــه مراکز قضایی 
معرفی شــدند و ۱۰ واحد متخلف نیز توسط 
اداره کل محیط زیست اســتان پلمب شده 
است.وی ادامه داد: برای ۴۸ کوره آجرپزی 
غیرمجاز حکم قضایی صادر شده و تعدادی 

از این کوره ها تعطیل شدند.

در هفت ماه سال ۱۴۰۲؛

آمار متوفیان و مصدومان حوادث رانندگی اصفهان افزایش یافت
مدیرکل پزشکی قانونی استان اصفهان از افزایش ۸.۴ درصدی آمار متوفیان حوادث رانندگی در هفت ماه امسال نسبت به مدت مشابه سال گذشته خبرداد.

منصور فیروزبخت در گفت وگو با خبرنگار مهر با بیان اینکه شــمار متوفیات ناشــی از حوادث ترافیکی ارجاعی به اداره کل پزشکی قانونی استان اصفهان در 
هفت ماهه سال جاری ۷۴۵ نفر بوده است، اظهار داشت: این آمار نسبت به مدت مشابه سال قبل ۸.۴ درصد افزایش یافته است.وی ادامه داد: از مجموع 
تلفات حوادث ترافیکی سال جاری در اســتان اصفهان، ۱۶۳ نفر زن و ۵۸۲ نفر مرد بودند.به گفته مدیرکل پزشــکی قانونی استان اصفهان، بیشترین تلفات 
حوادث ترافیکی با ۴۸۰ نفر در جاده های برون شــهری و ۲۴۷ نفر در مســیرهای درون شهری بوده اســت.فیروزبخت با بیان اینکه طی هفت ماهه امسال 
۲۰ هزار و ۸۴۷ مصدوم حوادث ترافیکی به اداره کل پزشکی قانونی اســتان اصفهان و مراکز تابعه مراجعه کردند، گفت: از این تعداد ۶ هزار و ۵۳ نفر زن و ۱۴ 
هزار و ۷۹۴ نفر مرد بودند.وی خاطرنشان کرد: آمار مصدومان حوادث ترافیکی نیز در هفت ماهه سال جاری در مقایسه با مدت مشابه سال قبل، ۶.۹ درصد 

افزایش نشان می دهد.



مدیرعامل باشــگاه نســاجی از هواداران تیمش بابت مصاحبه ای که چندی قبل انجام داد عذرخواهی کرد.در روزهایی که نســاجی شرایط سختی داشت و 
هواداران از شرایط تیم راضی نبودند، مصاحبه ای از صادق درودگر، مدیرعامل باشگاه منتشر شد که در آن خطاب به برخی مخالفان موضع تندی گرفته بود.

درودگر در آن مصاحبه گفته بود که برخی جوانان بیکار و کم اطلاع که 5 بار هم به ورزشــگاه نرفته اند، موبایل دســت می گیرند و با پیام زدن به افراد مختلف 
می خواهند به جای او و رضا حدادیان برای نساجی تصمیم بگیرند.بعد از پیروزی نساجی مقابل مومبای سیتی هند اما درودگر در شروع گفت و گوی خود از 
هواداران نساجی بابت این گفته عذرخواهی کرد. او در جمع خبرنگاران گفت: در روزهایی که مهدی رحمتی تحت فشار بود و می گفتند مهدی رحمتی باید برود، 
صحبتی را راجع به شرایط تیم انجام دادم و درباره معدود هواداران صحبت کردم که احساس می کنم این صحبت را نباید می کردم.وی ادامه داد: از هواداران 
خوب نساجی قائمشهر و مازندران عذرخواهی می کنم؛ هدفم و قصدم اهانت نبود چون هواداران ثابت شده هستند.یکی از خبرنگاران خطاب به درودگر گفت 
که منظورش آن افرادی هستند که گفته بود به سکوها خط می دهند؟ مدیرعامل نساجی پاسخ داد: این مسائل همه جا هست، آن لحظه فشار به من آمد و 

آن حرف ها را زدم. وقتش است از هواداران خوب نساجی پوزش بطلبم.

عذرخواهی مدیرعامل از موبایل  به دست های بیکار!
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پیشنهاد ویژه رئال مادرید برای حفظ »آنچلوتی«
رئال مادرید در حــال برنامه ریزی برای ارائه پیشــنهاد ۱+۱ ســاله به کارلو آنچلوتی اســت؛ اما 
نیم نگاهی نیز به گزینه های دیگر دارد.تمدید قرارداد کارلو آنچلوتی یکی از موضوعات اصلی مورد 
در بحث در رئال مادرید این فصل بوده است. در ابتدا تصور می شــد که کارلو در پایان فصل رئال 
مادرید را به مقصد تیم ملی برزیل ترک خواهد کرد؛ اما با مشــخص شدن علاقه رئال به ماندن 
این مربی، همه چیز تغییر کرده است.رســانه های برزیلی حتی اعلام کردند که کارلو قراردادش 
با برزیل را امضا هم کرده ؛ اما این خبر هیچوقت تایید نشــد. رئال تمایل دارد قرارداد این مربی 
را تمدید کند، اما فقط به شرط تمدید ۱+۱ ســاله. کارلو برای ماندن در رئال باید قرارداد ۱ ساله ای 
را قبول کند که در صورت توافق طرفین به ۲ ســال افزایش پیدا خواهد کرد.کارلو همچنان پاسخ 
خاصی به سوالات درباره آینده اش نداده است و مشخص نیست که تمایل به ماندن دارد یا نه. در 
صورتی که او رئال را ترک کند، این باشگاه به سراغ دو گزینه برای نیمکت تیم خواهد رفت.گزینه 
مدنظر فلورنتینو پرز برای این سمت، زین الدین زیدان است. او از تجربه کار با زیدان و جو تیم در 
آن زمان رضایت دارد و قصد دارد یک دوره دیگر را هم با این سرمربی فرانسوی بگذراند. اطرافیان 
پرز اما به آوردن ژابی آلونسو، سرمربی فعلی بایر لورکوزن تمایل دارند. آنها حتی در صورت تمدید 
و ماندن آنچلوتی نیز، به آلونسو به عنوان ســرمربی آینده رئال پسا کارلتو چشم دوخته اند.البته 
که همه این احتمالات در صورت رفتن آنچلوتی از این تیم است و باید دید این سرمربی پیشنهاد 

باشگاه را قبول خواهد کرد یا خیر.
 

خبر بد برای بارسا؛ افزایش مدت غیبت ستاره جوان
با تایید باشگاه بارسلونا مبنی بر عمل جراحی موفقیت آمیز گاوی، رسانه ها احتمال داده اند که او 
بین ۸ تا ۱۰ ماه از میادین دور خواهد بود.بارســلونا در اوایل ماه جاری تایید کرد که گاوی از ناحیه 
زانو آسیب جدی دیده اســت. این بازیکن ۱۹ ســاله در حین بازی مرحله مقدماتی یورو ۲۰۲۴ 
اسپانیا مقابل گرجستان، دچار پارگی رباط صلیبی شد و ادامه فصل و یورو ۲۰۲۴ را از دست داد.

او قبل از اینکه دوران ریکاوری اش را آغاز کند، باید تحت عمل جراحی قرار می گرفت . این اتفاق 
افتاد و حساب رسمی بارسلونا در اکس )توییتر ســابق( موفقیت آمیز بودن عمل را تایید کرد.آنها 
نوشتند:»عمل جراحی گاوی، بازیکن تیم اصلی باشگاه، امروز با موفقیت انجام شد. دکتر خوان 
کارلس مونلائو تحت نظارت کادر پزشکی باشگاه، این عمل را در بیمارستان بارسلونا انجام داد.«

پس از این عمل، رســانه ها زمان جدیدی را برای بازگشــت این بازیکــن از مصدومیتش اعلام 
کرده اند. مدت این مصدومیت که ابتدا بین ۷ تا ۹ ماه عنوان شــده بود، حــالا به بین ۸ تا ۱۰ ماه 
افزایش یافته است.بارسلونا از روز مصدومیت گاوی به دنبال راه چاره برای پیدا کردن جانشینی 
برای این بازیکن است، اما همچنان موفق نشده و مشخص نیست در این مدت چه بازیکنی قرار 

است جای ستاره جوان را پر کند.
 

یک »زیدان« جدید وارد اسکواد رئال شد؛ تئو!
کارلو آنچلوتی در نشست خبری پیش از دیدار رئال مادرید و  ناپولی خبری را تایید کرد که بسیاری 
از هواداران منتظر شنیدنش بودند: اضافه شدن  دوباره نام زیدان به فهرست بازیکنان رئال مادرید. 
 آنچلوتــی در صحبت هایش گفت: »از جوان هــای آکادمی، نیکو و گونزالس قبــلا برای ما بازی 
 کرده اند و ماریو در لیست خواهد بود. تئو هم شاید باشد. من به آنها اعتماد زیادی دارم و  رائول به 
عنوان مربی آنها در کاستیا عالی کار کرده است«. منظور آنچلوتی از تئو کسی  نیست جز تئو زیدان، 

فرزند ۲۱ساله اسطوره باشگاه زین الدین.  
تئو زیدان اولین بار اســت که به تیم اصلی رئال مادرید وارد می شود. به نظر می رسد  داستان نام 
زیدان و رئال مادرید به پایان نخواهد رســید، حتی اگر زین الدین دیگر در حوالی  باشــگاه دیده 

نمی شود؛ اما پسر او تئو مشعل را به دست گرفته است.  

نگاهیبه۲شگفتیسازلیگبیستوسوم؛

 میهمان های ناخوانده در جمع مدعیان!

  تیم های فوتبال ملوان بندر انزلی و ذوب آهن اصفهان با گذشت یک سوم 
از فصل جاری لیگ برتر با قرار گرفتن در رده های دوم و سوم شگفتی ساز 
شده اند.لیگ برتر فوتبال در حالی از هفته یازدهم عبور کرده که مانند اکثر 
فصول پیش، این دوره هم خالی از شگفتی نبوده است. در فصل جاری هم 
تیم هایی هستند که با گذشت یک سوم از لیگ، پیش بینی ها و معادلات 
معمول را بر هم زده اند و نام خودشــان را به عنوان تیم های شگفتی  ساز 
بر ســر زبان ها انداخته اند. ملــوان و ذوب   آهن، دو تیمی هســتند که در 
بیست وســومین دوره لیگ برتر فراتر از پیش بینی ها ظاهر شــده اند و با 
گذشت ۱۱ هفته از لیگ، جایگاه دوم و سوم جدول را به خودشان اختصاص 
داده اند.گرچه نمی توان گفت که شاگردان مهدی تارتار)سرمربی ملوان( 
و محمد ربیعی)ســرمربی ذوب( این روند را تا پایان لیگ ادامه خواهند 
داد، با این حال تا اینجای بازی های لیگ توانسته اند در جمع مدعیان قرار 
بگیرند؛ جایگاهی که شاید برای خوش بین ترین هواداران این دو تیم هم 
قابل پیش بینی نبود!روند ملوان و ذوب آهن را تا پایان هفته یازدهم بررسی 

کرده  ایم و باید گفت که آنها میهمان های ناخوانده بالای جدول هستند.

ملوان؛ ورق برگشت
هوادارانی که این هفته ها به ورزشــگاه تختی انزلی می روند دیگر مانند 
فصل پیش، دست و دل شــان بابت دســت و پا زدن قوهای سفید در 

قعر جدول و ســقوط نکردن نمی لرزد. ملوان در حالی وارد لیگ بیست 
و سوم شد که هم در سطح مدیریتی و هم ســطح فنی، کاملا دست به 
خانه تکانی زده بود. پژمان نوری، کاپیتان و ستاره این تیم در سال های دور 
از مدیرعاملی ملوان کنار رفت و تارتار هم روی نیمکت جای مازیار زارع را 
گرفت.آنها فصل گذشته در حالی که در بیم و امید سقوط بودند، در نهایت 
با 5 برد، ۱۲ مساوی و ۱۳ باخت و ۲۷ امتیاز و قرار گرفتن در رده دوازدهم 
به کارشان پایان دادند و در لیگ برتر ماندنی شدند.در فصل جدید اما برای 
انزلی چی ها و هواداران پرشور این تیم گویا حداقل تا اینجای لیگ کاملا 
ورق برگشته است. تیمی که فصل پیش در چنین روزهایی با باخت های 
متوالی، خطر سقوط را بیخ گوشش احساس می کرد، حالا در لیگ بیست 
و سوم با نتایجی که گرفته است در جمع تیم های بالای جدولی حضور 
دارد.اگر ملوان در فصل گذشــته در ۳۰ بازی، 5 برد به دســت آورده بود، 
درفصل جاری و با گذشت تنها یک سوم از لیگ و در پایان هفته یازدهم، به 
اندازه کل فصل پیش، پیروزی به دست آورده  است! ملوان در حال حاضر 
با 5 برد، ۴ مســاوی و ۲ باخت و ۱۹ امتیاز در رده دوم قرار دارد.هرچند به 
نظر می رســد این جایگاه با انجام بازی های معوقه تیم های سپاهان و 
پرسپولیس دچار تغییر شــود؛ اما نمی توان از روند فوق العاده شاگردان 
تارتار در لیگ بیست و سوم گذشت؛ عملکردی که سبب شده است تا دیگر 

مانند فصل قبل، دست و دل هواداران این تیم در ورزشگاه تختی نلرزد.

ذوب آهن؛ چشم و هم چشمی با همشهری زردپوش!
ذوب آهن دیگر تیم شگفتی ساز لیگ شماره ۲۳ است و سبزپوشان اصفهانی این 
بار اجازه نداده اند که نام سپاهان به عنوان تنها تیم اصفهانی مدعی مطرح شود. 
ذوب آهن فصل گذشته با تارتار روند پرفراز و نشیبی را پشت سر گذاشت. گاندوها 
فصل پیش با ثبت نتیجه مساوی در نصف بازی هایشان، دومین تیم از حیث 
تعداد تساوی در لیگ لقب گرفتند. چنین روندی باعث شد تا شاگردان تارتار در 
فصل قبل در نهایت با تنها ۷ برد، ۱5 مساوی و ۸ باخت و کسب ۳۶ امتیاز در میانه 
جدول)رده نهم( قرار بگیرند؛ عملکردی معمولی و البته رو به نزول!ذوبی ها هم 
مانند انزلی چی ها، برای شروع فصل جدید دست به خانه تکانی زدند و ربیعی از 
رفسنجان راهی اصفهان شد تا به جای تارتار، سبزپوشان را برای بیست و سومین 
دوره لیگ آماده کند.تغییرات در ذوب آهن مانند ملوان دیگر تیم شگفتی ســاز 
فصل جاری جواب داد و این تیم اصفهانی با گذشت ۱۱ هفته از لیگ هم اکنون 
با 5 برد، ۴ مساوی و ۲ شکست و کسب ۱۹ امتیاز، تنها به دلیل تفاضل گل کمتر 
نسبت به ملوان در رده سوم جدول قرار گرفته است. نتایج ذوب شاگردان ربیعی 
را در بین تیم  های جذاب فصل جاری قرار داده و هوادارانی که در این فصل راهی 
فولادشهر می شوند، می توانند حتی سرشان را از رقیب سنتی و همشهری شان 
یعنی سپاهان بالاتر بگیرند.گرچه ســپاهان با توجه به ۲ بازی معوقه می  تواند 
بالای سر همشهری شگفتی ســازش قرار بگیرد، اما با گذشت ۱۱ هفته از لیگ، 

نمی توان جایگاه فعلی ذوب را دید و لب به ستایش آنها باز نکرد.

خبر روز

محرومیت نورافکن چه زمانی اجرایی خواهد شد؟
یکی از اعضای کمیته انضباطی فدراســیون فوتبال در خصوص زمان اجرای محرومیت مدافع تیم 
فوتبال سپاهان توضیح کوتاهی داد.به گزارش خبرنگار مهر، تیم های فوتبال سپاهان و پرسپولیس در 
هفته دهم لیگ برتر در ورزشگاه نقش جهان اصفهان به مصاف هم رفتند که این بازی با برتری یک بر 
صفر زردپوشان به پایان رسید. در حاشیه این بازی امید نورافکن که به دلیل صادر نشدن کارت بازی و 
مصدومیت نمی توانست سپاهان را همراهی کند، در مواجهه با هواداران پرسپولیس رفتار ناشایستی 
را از خود نشان داد که با واکنش باشگاه پرســپولیس همراه شد و مسئولان این باشگاه از نورافکن و 
باشگاه سپاهان به کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال شکایت کردند.پس از شکایت پرسپولیسی ها 
از نورافکن، این بازیکن با انتشار پیامی در صفحه مجازی خود از هواداران فوتبال و مردم ایران بابت 
رفتار ناشایستی که در مقابل هواداران پرسپولیس از خود نشان داد، عذرخواهی کرد.فدراسیون فوتبال 
آرای انضباطی در خصوص پرونده نورافکن را اعلام کرد که بر این اساس مدافع سپاهان از یک جلسه 
همراهی با تیم خود محروم و به پرداخت یک میلیارد ریال محکوم شد. در رای کمیته انضباطی آمده 
که یک جلسه محرومیت این بازیکن قطعی است اما در خصوص جریمه نقدی، می تواند اعتراض 
کند تا کمیته استیناف به این موضوع رسیدگی کند.نورافکن تاکنون فرصت بازی برای سپاهان را در این 
فصل به دست نیاورده است و نام او در لیست این تیم دیده نمی شود. یکی از اعضای کمیته انضباطی 
فدراسیون فوتبال در گفت وگو با خبرنگار مهر در خصوص زمان اجرای یک جلسه محرومیت نورافکن 
گفت: هر زمان که نام نورافکن به لیست تیم سپاهان اضافه شود در اولین بازی، او حق همراهی تیم 
خود را نخواهد داشت.باشگاه سپاهان اعلام کرده که هنوز مصدومیت نورافکن بهبود نیافته و با این 
تفاسیر بعید است که او پیش از پایان نیم فصل بتواند زردپوشان را در لیگ برتر همراهی کند و احتمالا 

حکم اجرای محرومیت او به نیم فصل دوم خواهد کشید.
 

واکنش دبیرکل فدراسیون به استفاده از VAR در دربی
با اعلام دبیر کل فدراســیون فوتبال دربی پایتخت برخلاف شــایعات بدون کمــک داور ویدئویی 
برگزار می شود.طی روزهای گذشته شایعاتی درباره برگزاری دربی شماره ۱۰۲ پایتخت با استفاده 
از سیستم کمک داور ویدئویی در فضای مجازی و رسانه ای مطرح شد. در این باره گفته می شد که 
قرار است سیستم VAR که برای لیگ قهرمانان به ایران آورده شده در روز دربی پایتخت هم مورد 
استفاده قرار بگیرد، اما این موضوع تکذیب شد.هدایت ممبینی، دبیرکل فدراسیون فوتبال در این 
خصوص گفت: »خیر، شرایط استقرار کمک داور ویدئویی اینطور نیست که فقط ما وسیله را بگذاریم. 
باید فیفا تمام تاییدیه های مربوط به کمک داور ویدئویی را صادر کند.«وی افزود: »اگر ۱۰ دستگاه 
داشته باشیم؛ اما لیگ ما تاییدیه دریافت نکند، نمی توانیم استفاده کنیم. با توجه به اینکه یکسری 

پروتکل های فیفا را داریم قطعا کمک داور ویدیویی به دربی نخواهد رسید.«
 

شکایت ذوب  آهن از استقلال در روند رسیدگی
شکایت باشگاه ذوب آهن از استقلال بابت اســتفاده از گوســتاوو بلانکو به کمیته انضباطی رفته و 
موردبررســی قرار می گیرد.همزمان با فعالیت هایی که کارگروه نظارت بر قراردادها درباره باشــگاه 
اســتقلال انجام داده و حواشــی موجود در این خصوص، باشگاه ذوب آهن نســبت به بازی کردن 
گوستاوو بلانکو مقابل این تیم موضع گیری و شکایت کرده است.بعد از شکایتی که آلومینیوم اراک از 
استقلال انجام داد، حالا ذوبی ها نیز در این خصوص از باشگاه آبی پوش پایتخت شکایت کرده و کمیته 
انضباطی همزمان با رسیدگی پرونده باشگاه استقلال در بحث قراردادها باید به شکایت ذوب آهن نیز 
رسیدگی کند.شکایت ذوب آهن از استقلال موضوعی بود که مورد پرسش از هدایت ممبینی، دبیرکل 
فدراسیون فوتبال قرار گرفت. ممبینی در این باره گفت: »این شکایت ها به رکن قضایی می رود. رکن 
قضایی مستقل است و مسائل انضباطی را بررسی می کند. اگر رای صادر شود ابلاغ خواهد شد. بهتر 
است زیاد به این مسائل ورود نکنیم و اجازه بدهیم ارکان قضایی تصمیماتشان را در این مورد بگیرند.«

مستطیل سبز

اقدام عجیب العین علیه 
پرسپولیس و سپاهان!

شکســت العین با تیــم ذخیره هــا مقابل 
پاختاکور، مســیر صعود دو نماینده ایران را 
تحت تاثیر خــود قرار داد.هفتــه پنجم لیگ 
قهرمانان آسیا در حالی به پایان رسید که تیم 
پاختاکور با بردی شگفت انگیز مقابل العین، 

روز پایانی این دور را تحت تاثیر خود قرار داد.
نکتــه جالــب در مورد بــرد بــزرگ نماینده 
ازبکســتان، تغییــرات عجیــب و غریب در 
ترکیب اصلی تیم العین بود که این تیم را کاملا 
بی شــباهت به تیم هفته گذشته کرد و باعث 
شــد تا پاختاکور در تقابل با تیــم دوم العین 
به بردی مهم دست یابد.جالب است بدانید 
از بین بازیکنانی که هفته گذشــته توانستند 
برد ۳-۰ برابر شــباب الاهلی را رقــم بزنند، 
هیچ کســی در زمین حضور نداشت و هرنان 
کرســپوی آرژانتینی با تیمی کاملا جدید به 
مصاف حریف ازبکستانی رفت تا به نوعی این 
سه امتیاز را به پاختاکور هدیه کند.با این نتیجه 
پاختاکور ۷ امتیازی شد و پشت سر العین در 
رتبه دوم گروه قرار گرفــت. حالا پاختاکور که 
شانس چندانی برای صعود به عنوان برترین 
تیم سوم نداشت، کاملا به جدول بازگشته و 
می تواند معادلات را برای چهار تیم دیگر و به 
خصوص پرسپولیس و سپاهان تغییر بدهد.

نکته مهم در مورد پاختاکور این است که این 
تیم هفته آینده در دیدار با الفیها عربســتان، 
شانس بســیار خوبی دارد تا یک برد دیگر را 
این بار در خانه رقم بزند و ۱۰ امتیازی شود تا در 
این صورت احتمال صعود خود را هم افزایش 
دهد.هم اکنــون نوف باخور و ســپاهان با ۱۰ 
امتیاز و پرسپولیس و الشارجه با ۸ امتیاز بالاتر 
از پاختاکور هســتند؛ اما نکته مهم این است 
که در هفته پایانی سپاهان دیداری دشوار با 
الاتحاد خواهد داشت که اگر با شکست این 
تیم همراه شــود و پاختاکور برد پرگلی برابر 
الفیها رقم بزند، معادلات را به سوی دیگری 
خواهد برد.از طرف دیگر تیم نوف باخور بازی 
آسانی با مومبای سیتی هند خواهد داشت و 
احتمالا ۱۳ امتیازی خواهد شد. از سوی دیگر 
تیم الشارجه هم احتمالا با شکست الفیصلی 

اردن ۱۱ امتیازی خواهد شد.

درفصلجدیدامابرایانزلیچیهاوهوادارانپرشور
اینتیمگویاحداقلتااینجایلیگکاملاورقبرگشته
است.تیمیکهفصلپیشدرچنینروزهاییبا
بیخگوشش  را لی،خطرسقوط متوا ی باختها

احساسمیکرد

فوتبال جهان

عکس خبر

 علیرضا بیرانوند در 
لباس حج 

بازیکنان پرسپولیس یک روز پس 
از بازی با النصر به خانه خدا مشرف 
شــدند.علیرضا بیرانوند تصویری 
از خود در جــوار کعبه را منتشــر 
کرد و نوشت: »نایب الزیاره همه 
دوستان هستم؛ جای رفقای گلم 
خالی. بهترینا رو واسه همه مردم 
عزیز کشــورم از خــدا می خوام. 

دلتون شاد لبتون خندون.«

مدیر روابط عمومی هیئــت فوتبال اصفهان گفت: 
مستندات فحاشــی سرمربی تیم اســتقلال را به 

کمیته انضباطی تقدیم خواهیم کرد.
احمدرضا هــادی در گفت وگو با خبرنگار ورزشــی 
خبرگزاری فارس در مورد شکایت استقلال از هیئت 
فوتبال اصفهان اظهار داشت: پیرو شکایت باشگاه 
محترم استقلال از هیئت فوتبال استان اصفهان و 
باشگاه ذوب آهن گزارش کامل و مستندات کامل 
و شــواهد کاملی را به کمیته انضباطی فدراسیون 

فوتبال ارسال کرده ایم.

وی افزود:  نکونام رفتاری داشــت که در خور شأن 
او نبوده است. او مربی بزرگی است و از افتخارات 
ملی فوتبال است اما به دلیل شرایط و ضوابط بازی 
اتفاقاتی رخ داده و فحاشی هایی را به شخص بنده 
کرده اند، فحاشی رکیکی که به شخص بنده کردند 
مســتنداتش موجود است. ان شــاءا...به کمیته 
انضباطی تقدیم خواهد شــد. احســاس می کنم 
این بحث های شــکایت که بعد از بازی اســتقلال 
و ذوب آهن رخ می دهد، فرار رو به جلو اســت. با 
تمام احترامی که برای مسئولان رسانه ای استقلال 

قائل هستم آنها بزرگان من هستند؛ اما این حرکت 
فرار رو به جلو اســت. قطعا مستندات و مدارک ما 
و تمام چیزهایی که به آن مســابقه مربوط می شد 
به ســازمان لیگ و کمیته محترم انضباطی ارسال 
شده و به ســمع و نظر هواداران محترم فوتبال هم 

خواهد رسید.

 هیئت فوتبال اصفهان: 

 مستندات فحاشی »نکونام« را به کمیته انضباطی
 ارسال می کنیم
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آیین افتتاح ۳۳۶ میلیارد تومان پروژه در منطقه ۱۲ اصفهان برگزار شد  

و اینک ایستگاه 22
 قطار افتتاح های مدیریت شــهری به ایســتگاه 22 رسید و در 
ریل ایستگاه منطقه 12 توقف کرد تا با حضور جمعی از مدیران و 
اصحاب رسانه شاهد افتتاح پروژه های این منطقه باشیم که شهردار آن، از جمله 

شهرداران فعال مناطق اصفهان است.
یکی از پروژه هایی که روز گذشته مورد بهره برداری قرارگرفت،  پارکینگ عمومی 
ابتدای خیابان مطهری اســت که به نظر می رسد از آن دست پروژه هایی است 
که به ثمرنشســتن آن، حســابی دعای خیر اهالی محل را برای مدیر منطقه و 
 مدیران شهری به دنبال داشته باشد. ایستگاه مترو علیخانی یکی از شلوغ ترین 
ایستگاه های مترو اصفهان اســت ولی نبودن پارکینگ جنب ایستگاه، یکی از 
معضلاتی بود که مردم منطقه با آن دســت به گریبان بودند. حالا با احداث این 
پارکینگ شهروندان برای سفر به جنوب و مرکز شــهر می توانند با پارک خودرو 
خود در این مکان، با استفاده از مترو سفر شــهری خود را انجام دهند که قطعا 
موجب کاهش ترافیک خودرو در مرکز شهر می شود و کاهش آلودگی هوا را هم 

به دنبال دارد.
اما به جز پارکینگ، شــاهد افتتاح پروژه های دیگری هم بودیم. در مجموع 1۰ 
پروژه فرهنگی، عمرانی، ترافیکی و ورزشی به ارزش ۳۳۶ میلیارد تومان در سطح 
منطقه 12 روز گذشته افتتاح و کلنگ زنی شد. یادمان شهید گمنام شمال شهر 
اصفهان، سالن چندمنظوره ورزشی در محله عاشق آباد، زمین چمن مصنوعی در 
شهرک مهدیه )عج(، خیابان شهید ابراهیمی، خط انتقال آب فضای سبز بزرگراه 
معلم، پیاده روســازی ضلع شمالی خیابان بهارســتان، چهارراه در ضلع شرقی 
میدان علیخانی و دیوارکشی پارک محله محمودآباد از جمله این پروژه ها بود. 
ضمن اینکه کلنگ زنی احداث فرهنگسرای نگین که برای احداث آن ۳2 میلیارد 

تومان اعتبار پیش بینی شده است هم با حضور مدیران شهری انجام شد.
در ادامه مشروح برنامه های دیروز را به نقل از »ایمنا« می خوانید:

شهردار اصفهان: تلاش می کنیم شهر را با کیفیت 
بیشتر نگهداری و برای زندگی بهتر مردم آماده کنیم

شــهردار اصفهــان گفــت: تلاش 
می کنیم شــهر را به صورت پیوسته 
بهتر و با کیفیت بیشــتر نگهداری 
کنیم و آنجا که شهر نیاز به توسعه و 
عمران دارد، تحقق ببخشیم و آن را 
برای زندگی بهتر مردم آماده کنیم.

علی قاســم زاده در حاشــیه آیین 
افتتاح پروژه های عمرانی منطقه 12 
شهرداری اصفهان اظهار کرد: امروز 

شــاهد افتتاح چندین پروژه در منطقه 12 بودیم که مهم ترین آن میدان شهید 
علیخانی و ســاماندهی میدان و احداث پارکینگ در این میدان بود و توانست 

بسیاری از مشکلات ترافیکی منطقه را به گواه مردم رفع کند.
وی افزود: با این دو پروژه بسیاری از گره های ترافیکی باز شد، سرعت و کیفیت 

عبور و مرور خوب شد.
شهردار اصفهان با اشاره به افتتاح ورزشگاه چندمنظوره که تقدیم مردم عاشق آباد 
شد، تصریح کرد: کلنگ زنی و افتتاح تعدادی خیابان نیز در منطقه 12 انجام شد.

قاسم زاده گفت: تلاش می کنیم شهر را به صورت پیوسته بهتر و با کیفیت بیشتر 
نگهداری کنیم و آنجا که شهر نیاز به توسعه و عمران دارد، تحقق ببخشیم و آن را 

برای زندگی بهتر مردم آماده کنیم.
وی با بیان اینکه امسال دومین بار اســت که برای افتتاح پروژه ها به منطقه 12 
آمدیم و تا پایان ســال نیز افتتاحیه در این منطقه خواهیم داشت، تصریح کرد: 
محله محوری و توزیــع عادلانه خدمات یکی از  رویکردهای مدیریت شــهری 

ششم و اولویت آن با محله های کم برخوردار خواهد بود.

معاون شهردار اصفهان: اصلاح میدان شهید علیخانی 
40 درصد زمان سفر شهروندان را کاهش داد

معــاون حمل ونقــل و ترافیک 
شهردار اصفهان گفت: با احداث 
چهارراه ضلــع شــرقی میدان 
شهید علیخانی ۴۰ درصد در زمان 
سفر خودروهایی که از این مسیر 
عبور می کردند، صرفه جویی شده 

است.
حســین حق شــناس در آئین 

افتتاح پروژه های منطقه 12 اصفهان، با اشــاره به پروژه احــداث چهارراه ضلع 
شرقی میدان شهید علیخانی اظهار کرد: این پروژه جزو پروژه های ساماندهی 

ترافیک شهرداری با هدف روان سازی ترافیک شهر است.
وی با بیان اینکه هر روز بیش از 1۰۰ هزار خودرو از محور این میدان عبور می کند، 

افزود: به منظور ســاماندهی ترافیکی، قســمتی از این میدان حذف و تبدیل به 
تقاطع چراغ دار شده است که قبل از اجرا، مدل سازی و مطالعات مربوطه انجام 

و در شورای ترافیک تصویب شد.
معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار اصفهان با اشاره به اینکه با احداث این پروژه 
۴۰ درصد در زمان سفر خودروهایی که از این مسیر عبور می کردند، صرفه جویی 
شده است، گفت: در ســاعت اوج تعداد خودروهای عبوری از این منطقه به 11 
هزار خودرو می رسد، صفی که همیشه پشت تقاطع شــاهد آن بودیم، کاهش 

پیدا کرده است.
حق شناس با بیان اینکه چهارراه ضلع شرقی میدان شهید علیخانی با هزینه ای 
بالغ بر 12 میلیارد تومان افتتاح شده است که نسبت به سایر پروژه های عمرانی 
هزینه زیادی نیســت و پروژه ای کم هزینه و بهره ور بوده است، تصریح کرد: این 
پروژه در زمان کوتاهی قبل از مهر به بهره برداری رســید و امروز به طور رســمی 

افتتاح شد.
وی با اشــاره به پارکینگ ابتدای خیابان شــهید مطهری خاطرنشان کرد: این 
پارکینگ کنار یک مجموعه تجاری و ایستگاه مترو است، احداث پارکینگ در کنار 
ایستگاه های مترو این توجیه را دارد که شهروندان با خودروی خود در سطح شهر 
حرکت نکنند، در واقع مکانی برای پارک خودروها در نظر گرفته شده که این اقدام 

در کاهش آلودگی هوا و ترافیک مؤثر است.
معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار اصفهان تصریح کرد: متناسب با این پروژه، 

زیباسازی، خط کشی، آسفالت و جدول گذاری نیز انجام شده است.
 

مدیر منطقه 12 شهرداری اصفهان: عاشق آباد از 
بن بست خارج می شود

علی اکبر رســالت نیز در آئین 
افتتــاح پروژه هــای منطقــه 
12 اصفهــان )بهره بــرداری از 
مجموعه ورزشی چندمنظوره 
شــهید علی منهاجــی( اظهار 
کرد: امروز 1۰ پــروژه عمرانی، 
خدماتی، ترافیکی و ورزشی در 
منطقه 12 به بهره برداری رسید.

و  احــداث  افــزود:  وی 
بهره برداری از یادمان شهید گمنام در پارک ملت با زیباترین معماری انجام شد 
که موجب رضایت مندی شهروندان قرار گرفت؛ این یادمان مکانی برای اقشار 
مختلف همچون فرهنگیان، بســیجیان و هیئت های عــزاداری برای برگزاری 

مراسم، میزگرد و پاتوق خواهد بود.
مدیر منطقه 12 شهرداری اصفهان اصلاح ترافیکی و بهره برداری از میدان شهید 
علیخانی و افتتاح پارکینگ در این میدان را از دیگر پروژه های این منطقه عنوان 
کرد افزود: خیابانی با طول 2۳ متر و عرض 2۰ متر در منطقه به بهره برداری رسید 
تا تردد در خیابان امام خمینی )ره( کاهش پیــدا کند و در حال حاضر این نقطه 

گلوگاهی باز شده است.
رسالت تصریح کرد: در شهرک مهدیه زمین بایری داشتیم که به درخواست مردم 
تبدیل به زمین چمن شد و نگهداری از آن به مردم محله واگذار شد تا با محوریت 

محله استفاده شود.
وی اظهار کرد: آئین کلنگ زنی ساخت فرهنگسرا در محله نگین از دیگر پروژه ها 
است که بر اســاس نیاز مردم اجرای آن آغاز می شــود؛ این پروژه با اعتبار ۳۰ 

میلیارد تومان در دو بخش تملک و اجرا ساخته خواهد شد.

 مدیر منطقــه 12 شــهرداری اصفهان افزود: یکــی از دغدغه هــای محله مردم 
عاشق آباد، میدانی است که مسجد در وســط آن قرار گرفته است، در این راستا 
برای ساخت مسجد جدید زمین تملک و طراحی نیز انجام شد و ساخت مسجد 
در دو طبقه پیش بینی شده است که ســال آینده به بهره برداری می رسد.وی با 
بیان اینکه ورزشــگاه چند منظوره شــهید منهاجی نیز با مشورت مردم احداث 
 شده است، گفت: با بهره برداری این ورزشگاه که انجام شد سرانه ورزشی محله 
عاشق آباد تکمیل شده است.رسالت گفت: یکی از درخواست های مردم محله 
عاشق آباد که در دست پیگیری است، خارج شــدن محله از بن بست است که 
به دنبال تحقق آن هســتیم.وی افزود: پارکی در حاشیه شهر محله محمود آباد 
در مسیر کارگاه صنعتی احداث شده بود که با توجه به موقعیت جغرافیایی، دور 
از محله و پرت بود و نیاز به ساماندهی داشــت که در این راستا دور تا دور پارک 

دیوارکشی انجام شد.
مدیر منطقه 12 شهرداری اصفهان گفت: امیدواریم سال آینده فاز نخست پردیس 
خانواده را در این منطقه به بهره برداری برسانیم، همچنین با بازگشایی دو گلوگاه 
در محله عاشق آباد و تبدیل شــدن به خیابان بتوانیم مشــکلات ترافیکی این 

محدوده را رفع کنیم.
 

امام جمعه شمال شهر اصفهان: وجود مزار شهید 
گمنام در پارک فرصت بزرگ معنوی برای مردم است

امام جمعه شمال شهر اصفهان 
با اشــاره به یادمان شهید گمنام 
شمال شــهر در بوســتان ملت 
گفت: حضور نورانی این شــهید 
در پارک و محــل تفریح مردم، 
یک فرصت بزرگ معنوی است 

تا عرصه ها پیوند بخورد.
حجت الاسلام روح ا... فیاض در 
آئین افتتاح پروژه های منطقه 12 

شهرداری اصفهان با اشاره به یادمان شهید گمنام شمال شهر اصفهان در بوستان 
ملت اظهارکرد: برخی افراد معتقدند قرار دادن مزار شهدا در اماکن تفریحی کار 
درستی نیســت، اما معتقدم فرهنگ شهادت با ســایر جنبه های زندگی مردم 
تضادی ندارد و بسیار خوب است که در فضایی مانند پارک که محل تفرج مردم 

است، مزار مطهر یک شهید، یادآور فرهنگ شهادت باشد.
وی با بیان اینکه تمام این ها عرصه های مختلف حیات بشر و به هم پیوسته است، 
افزود: تمام عرصه ها ارتباط با یکدیگر ارتباط دارد، هرچند پارک محل تفریح است، 
اما این مکان باید یک عنصر پاک معنوی برای ارتباط با پروردگار نیز داشته باشد.

امام جمعه شمال شهر اصفهان با بیان اینکه این بلایی است که پس از مدرنیته 
بر سر بشر آمد، ادامه داد: الگوی سبک زندگی ایرانی اسلامی به گونه ای است که 

عرصه های مختلف در حالی که تفکیک شده، اما به هم پیوسته است.
حجت الاسلام فیاض با بیان اینکه حضور نورانی این شهید در پارک و محل تفریح 
مردم، یک فرصت بزرگ معنوی است تا عرصه ها پیوند بخورد، تصریح کرد: در 
زمان دفن شهید، دقت نظر مسئولان بر این بود که شاکله فضا بر هم نخورد، حتی 
اصله ای درخت تخریب نشود؛ اکنون که شهید در این مکان تدفین شده است، 

باید کار فرهنگی متناسب نیز انجام شود.
وی با بیان اینکه قــرآن می فرماید: »ما هیــچ پیامبری جز بــه زبان قومش 
نفرســتادیم« )تا پیام او را قبول کنند(، خاطرنشان کرد: زبان هر قوم زبان بیان 
آن ها است؛ زبان گفت وگوی انســان جدید متفاوت است، اگر قرار است شهید 

در این مکان حقیقتی که به خاطر آن به لقای پروردگار رسیده است را تبیین کند، 
زبان متناسب با خود را دارد.

امام جمعه شمال شهر اصفهان با اشاره به استقبال بسیار خوب مردم منطقه 12 
از شــهید گمنام گفت: امیدواریم آنچه وظیفه ما است در ابلاغ این پیام که شهدا 

زنده اند، همچنین رسالت خود را در مقابل این حقیقت نورانی انجام دهیم.
گفتنی است در جریان افتتاحیه های دیروز و در آیین بهره برداری از ورزشگاه چند 
منظوره شهید منهاجی، شهردار، اعضای شورا و امام جمعه شمال شهر اصفهان 
از برادر »شهید علی منهاجی« و »مبینا حسینی« قهرمان کشور در رشته پرتاب 

وزنه تقدیر کردند.
 

برادر شهید منهاجی: محله عاشق آباد به آزادگان و 
بهارستان متصل شود

برادر شهید منهاجی گفت: درخواســت اتصال محله عاشــق آباد به آزادگان و 
بهارســتان را داریم، زیرا پس از احداث پل امام خمینــی)ره( راه خروج محله 

عاشق آباد بسته شد و اهالی را با مشکل مواجه کرد.
حجت الاســلام محمدصادق منهاجی در آئین افتتاح پروژه هــای منطقه 12 
 شــهرداری اصفهان ضمن گرامیداشــت یاد و خاطره شــهدا اظهار کرد: محله 
عاشق آباد ۸۰ شــهید در مقاطع مختلف تقدیم نظام جمهوری اسلامی کرده و 

همواره بهترین پشتیبان نظام بوده است.
وی افزود: یکی از مشکلات محله عاشق آباد این است که در بن بست قرار دارد، 
ما نیاز به درمانگاه داریم، اما درمانگاه باید در مکانی باشد که در دسترس همه 
قرار گیرد. برادر شــهید منهاجی با بیان اینکه یکی از مهم ترین درخواست های 
اهالی محله عاشق آباد از بن بست خارج شدن محله است، ادامه داد: درخواست 
اتصال محله عاشق آباد به خیابان آزادگان و بهارستان را داریم، پس از احداث پل 
امام خمینی راه خروج محله عاشق آباد بسته شد که اهالی را با مشکل مواجه 

کرده است و برای خروج باید مسافت زیادی را طی کنیم.
منهاجی تصریح کرد: پیشــنهاد می کنیم این پل امتداد پیــدا کند یا از طریق 
زیرگذر و تقاطع پیوند داده شود و راه خروج مردم آسان شود، امیدوارم محله از 

بن بست خارج شود و بسیاری از مشکلات رفع شود.
وی با اشــاره به اینکه گاهی مجموعه ای افتتاح می شــود، اما تجهیزات آن با 
مشکل مواجه است، خاطرنشان کرد: درخواست ساماندهی پیاده روهای محل، 
تسریع در امر صدور پروانه ســاختمانی و تکریم ارباب رجوع را داریم، هرچند 
اکثر مواقع در شهرداری منطقه شاهد رعایت این مورد هستیم، اما امیدواریم 

آن موارد محدود نیز حل شود.

رسالت: میدان شهید علیخانی نیاز به 
تقاطع غیرهمسطح دارد

مدیر منطقه 12 شهرداری اصفهان گفت: با توجه به اینکه اطراف 
میدان شــهید علیخانی مجتمع های تجاری وجود دارد، ممکن 
اســت ترافیک به آن بازگردد، از این رو نیازمنــد احداث تقاطع 

غیرهمسطح در این نقطه هستیم.
علی اکبر رسالت گفت: میدان شــهید علیخانی به واسطه اینکه 
بزرگ ترین ایستگاه مترو در این محدوده قرار دارد، از پرترددترین 

محله ها از نظر عابر پیاده و سرانه مسافر است.
وی افزود: میدان شهید علیخانی از قبل ســاخته شده بود، اما 
تبدیل به گلوگاه و موجب ترافیک شــده بــود، از این رو با اصلاح 
هندســی و ترافیکی، چهارراه ضلع شــرقی میدان اجرا شــد و 
هم اکنون شــهروندان از وضعیــت ترافیکی این نقطه از شــهر 

رضایت دارند.
مدیر منطقه 12 شهرداری اصفهان گفت: با توجه به اینکه اطراف 
میدان شــهید علیخانی مجتمع های تجاری وجود دارد، ممکن 
است ترافیک به آن بازگردد که نیازمند احداث تقاطع غیرهمسطح 

در این نقطه هستیم.
وی با بیان اینکه پروژه میدان شهید علیخانی با 12 میلیارد تومان 
هزینه اجرا شده است، تصریح کرد: پارکینگ ابتدای خیابان شهید 
مطهری نیز از دیگر پروژه هایی است که به بهره برداری رسید، 1۸۰ 
میلیارد تومان هزینه تملک و پنج میلیارد تومان هزینه اجرای آن 

بوده است که در اختیار شهروندان قرار گرفت.
رســالت ادامه داد: با احــداث پارکینگ ابتدای خیابان شــهید 
مطهری، شهروندان برای سفر به جنوب و مرکز شهر می توانند با 
پارک خودرو خود در این مکان، با اســتفاده از مترو سفر شهری 
خود را انجام دهند که این اقدام موجب کاهش ترافیک خودرو 

در مرکز شهر می شود.

نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه اصفهان با اشاره به اینکه جذب جوانان و مردم با انجام کار خلاف 
مقدور نیســت، گفت: برای جذب جوانان به کارهای فرهنگی، نباید کار خلافی انجام دهیم و بگوییم که 
اگر این کار خلاف را انجام ندهیم، خلاف بزرگ تر انجام می دهند.به گــزارش خبرگزاری ایمنا، آیت الله 
سید یوسف طباطبایی نژاد در دیدار معاون فرهنگی شهردار اصفهان، ضمن قدردانی از اقدامات فرهنگی 
شهرداری این کلان شهر، با اشــاره به اینکه جذب جوانان و مردم با انجام کار خلاف مقدور نیست، اظهار 
کرد: برای جذب جوانان به کارهای فرهنگی نباید کار خلافی انجام دهیم و بگوییم که اگر این کار خلاف را 
انجام ندهیم، خلاف بزرگ تر را انجام می دهند.وی با بیان اینکه نباید به بهانه انجام کار فرهنگی، دست 
به هر اقدامی برای جذب جوانان زد، افزود: ما باید کار درست را انجام دهیم و این موضوع که گناه کوچکی 
را انجام دهیم تا دیگران گناه بزرگ تری انجام ندهند، درست نیست؛ این امر لزومی ندارد و در اسلام نیز 
ممنوع است، حتی در جزئیات نیز نباید غیراسلامی عمل کنیم یا با انجام حرام برای مردم ایجاد نشاط 
کنیم.نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه اصفهان تصریح کرد: مسئله دیگر این است که بر اساس 
روحیه تشــبه به برتر می خواهیم از دنیا عقب نمانیم، درحالی که این کوته فکری است که خود را شبیه 
غرب یا آمریکا کنیم؛ در این جنایات اخیر نیز متوجه شدیم که نباید به آن ها شبیه شد.آیت ا... طباطبایی 

نژاد با تأکید بر حفظ روحیه معنوی و بزرگداشــت آن تصریح کرد: هنوز روحیه تشبه به برتر در ما وجود 
دارد و دیگران را برتر می دانیم، درحالی که خود فرهنگی غنی داریم.وی اضافه کرد: اموری که شباهت به 
فرهنگ غرب دارد را نباید دنبال کنیم و فرمایش صریح قرآن است که می فرماید از آن ها تبعیت نکنید؛ 
چرا که مردم را گمراه می کنند و بسیار مهم است که در کارهای فرهنگی این مسئله را به خود تلقین کنیم.

آیت ا... طباطبایی نژاد با اشاره به استفاده از تقسیم بندی مناطق پانزده گانه شهرداری برای انجام امور 
فرهنگی و به کارگیــری امکانات فرهنگی محلات گفت: برای انجام کار فرهنگی چارچوب درســت را در 
اختیار دارید، به این معنا که شهرداری در هر قسمتی از شهر امکاناتی دارد، بنابراین انجام کار فرهنگی به 
آن اختصاص دهید.وی استفاده از ظرفیت و نقش و تأثیر مساجد برای انجام امور فرهنگی در محلات را 
مهم دانست و افزود: از مساجد هر منطقه بازدید کنید و مساجد را در امور فرهنگی محله مشارکت دهید 

و مساجد را رونق دهید، به ویژه اینکه در دوران شیوع کرونا بسیاری از مساجد افت کردند.
نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه اصفهان با اشاره به مسئله امکانات ویژه معلولان در سطح شهر 
گفت: یکی از اقداماتی که باید در شهر انجام گیرد، رسیدگی به امکانات شهری ویژه معلولان است و این 

در شرایطی است که هر سال به دلیل تصادفات رانندگی به آمار معلولان اضافه می شود.

محور برنامه های فرهنگی در شهرداری اصفهان، محله محوری است
در ابتدای این دیدار کمال حیدری، معاون فرهنگی شهردار و رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
شهرداری اصفهان با اشــاره به بعضی مســائل و محورهای اقدامات فرهنگی انجام شده در شهرداری 
تصریح کرد: محور برنامه های فرهنگی در شهرداری اصفهان، محله محوری است و به هر مناسبتی در دل 

محلات برنامه ریزی شده است و با هم افزایی با سایر نهادها، جلساتی برگزار می شود.
وی افزود: بیشترین تمرکز مجموعه شــهرداری نیز بر حوزه نوجوانان و پس از آن روی بانوان به ویژه در 
محلات است که موضوعات مربوط به بانوان و دختران در بسیاری از مسائل مغفول مانده است و از طرف 
دیگر اشتیاق بروز اجتماعی نیز وجود دارد.معاون فرهنگی شهردار و رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی 
و ورزشی شهرداری اصفهان با تأکید بر استفاده از ظرفیت های مختلف دستگاه ها برای انجام اقدامات 
فرهنگی مؤثر در محله های شهر تصریح کرد: در این راستا تفاهم نامه ای با آموزش وپرورش برای استفاده 
از مدارس در محلات نوشته شده است.حیدری افزود: علاوه برآن از ابتدای سال جاری تاکنون نیز حدود 
1۳۰۰ برنامه فرهنگی در شهر اصفهان برگزار شد که از جمله آن ها جشنواره کودک بود که فیلم های آن در 

2۵ نقطه در محلات اصفهان فیلم اکران شد.

 امام جمعه اصفهان:

به بهانه جذب جوانان شهر، دست به هر کار فرهنگی و اقدامی نزنیم
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دبیر قرارگاه روایت پیشرفت و خدمت مرکز بســیج وزارت نفت گفت: این 
صنعت پیشران و پرچمدار قرارگاه راویان و روایتگری پیشرفت درخصوص 

خدمات انجام شده پس از انقلاب در کشور است.
به گزارش ایرنا، ســیدمحمدتقی قریشی روز سه شــنبه در حاشیه دومین 
دوره مقدماتی تربیت و تعالی راویان پیشرفت و خدمت صنعت نفت کشور 
درجمع خبرنگاران در اصفهان افزود: پیشــرفت یک ملت بدون روایت فتح 

قله هایش  به منظور کاشتن بذر امید در درون جامعه امکان پذیر نیست.
وی اظهار داشت: ریشه تمامی پیشرفت های انقلاب اسلامی مدیون تلاش 

و مجاهدت های خالصانه دوران دفاع مقدس است.
دبیر قرارگاه روایت پیشرفت و خدمت صنعت نفت افزود: قصه روایت های 
پیشــرفت برای مردم  به ویژه نســل جوان بیان می شــود تا بدانند که این 
پیشــرفت ها به همت نیروهای توانمند داخل کشور و در سایه هشت سال 
جنگ تحمیلی، تحریم، هجمــه های داخلی، شــهادت نخبگان و حرکات 

تروریستی منافقان کسب شده است.
به گفته وی، درباره دفاع مقدس و رشادت های رزمندگان اقدامات فرهنگی 
بسیاری در قالب تولید فیلم و تالیف کتاب انجام شده ولی در زمینه پیشرفت 
های پس از انقلاب در ســطح وزارتخانه های مختلف تاکنون کار شاخصی 

انجام نشده است.
قریشی یادآور شــد: صنعت نفت یکهزار و 100 شــهید تقدیم نظام و انقلاب 
کرده و در سایه این رشادت ها به رشد چشمگیری در تمامی بخش ها دست 

یافته است.
وی با اشــاره به تاکید رهبر معظم انقلاب مبنی بر برگزاری تور گردشــگری 

روایت گفت: ایــن اقدام برای اولین بار در صنعت نفت رخ داده اســت.وی 
درباره محتوای این دوره گفت: در این دوره 32 ساعت کلاس های مقدماتی 
فن بیان و شــیوه ارتباط گیری با حضور مدرسان دانشگاه امام حسین)ع( 
برگزار می شود تا راویان بتوانند در معرفی خدمات  و پیشرفت های صورت 

گرفته در این صنعت تبحر کامل داشته باشند.
به گزارش ایرنــا، دومین دوره مقدماتی تربیت و تعالی راویان پیشــرفت و 
خدمت صنعت نفت با هــدف آمادگی نیروهای صنعت نفــت برای تبیین 
دســتاورد های ایــن صنعت بــرای اردوهای راهیان پیشــرفت اســت تا 

دانشجویان و دانش آموزان به نحو مطلوب با این دستاوردها آشنا شوند.
این دوره به مناسبت گرامیداشت شهید سید مجتبی نواب صفوی با حضور 
بیش از 300 نفر از فعالان شــاغل در صنعت نفت به میزبانی هلدینگ پترو 
پالایش اصفهان در سالن جلسات شهرک شــهید منتظری به مدت 2 روز 

برگزارشد.

بیماران مبتلا به 50 نوع بیماری خاص و صعب العلاج تحت پوشــش رایگان 
بیمه سلامت قرار می گیرند.

 مدیر کل بیمه سلامت اســتان اصفهان گفت: بر اساس مصوبه شورای عالی 
بیمه سلامت کشور، بیماران مبتلا به یکی از 50 نوع بیماری خاص و صعب العلاج 
شامل هموفیلی، تالاسمی، نقص سیستم ایمنی اولیه، پرفشاری شریان ریوی، 
انواع سرطان، هپاتیت c و بیماران پیوند مغز استخوان به صورت رایگان تحت 
پوشش بیمه سلامت قرار می گیرند.محمدحسین صفاری افزود: این بیماران 
در صورتی که از هر گونه بیمه پایه درمانی محروم هســتند می توانند از طریق 
سامانه شهروندی بیمه ســلامت به آدرس Bimehsalamatiranian.ir یا 
مراجعه به ادارات بیمه سلامت در شهرستان ها برای دریافت بیمه رایگان ثبت 
نام کنند.وی ادامه داد: این متقاضیان اگر تا کنون در سامانه بیماری های خاص 

وزارت بهداشت و یا سامانه های سازمان بیمه سلامت نشان دار نشده باشند، 
باید با ارائه مدارک لازم اقدام به دریافت نشان کنند.

مدیرعامل شرکت توســعه مجتمع های ســیاحتی، فرهنگی و ورزشی سپاهان 
شــهرداری اصفهان گفت: پیرو بروز چالش های تاسیســاتی، زیرساختی و فنی 
مجموعه بولینگ صفه، عملیات نوســازی و اورهال زیرساختی مجموعه بولینگ 
صفه آغاز و این مجموعه تفریحی ورزشی تعطیل است.سعید ساکت با اشاره به 
برنامه ریزی صورت گرفته و تعطیلی مجموعه تفریحی ورزشی بولینگ اظهار کرد: 
مجموعه بولینگ صفه، یکی از نخســتین و پرطرفدارترین مجموعه های ورزشی 
اصفهان است که به دلیل داشتن استانداردهای لازم در زمان افتتاح خود مورد اقبال و 
توجه جمع کثیری از گردشگران و شهروندان اصفهانی بوده است.وی با بیان اینکه در 
ارائه خدمات در بسترهای تفریحی و گردشگری، رضایت مخاطب از اهمیت ویژه ای 
برخوردار است، افزود: با گذشت نزدیک به 15 سال از زمان بهره برداری این مجموعه، 
اکنون با چالش های مختلف تاسیساتی، زیرساختی و فنی در این مجموعه مواجه 
شدیم که این موضوع نیازمند بهبود وضعیت محیطی و زیرساختی این مجموعه 
است.مدیرعامل شرکت توسعه مجتمع های سیاحتی، فرهنگی و ورزشی سپاهان 
شهرداری اصفهان ادامه داد: از ســوی دیگر حرکت در مسیر استانداردهای ملی و 
بین المللی به لحاظ برگزاری مسابقات بین المللی ورزشی از دیگر موضوعاتی است 
که به واسطه رویکرد توسعه ای محورهای گردشگری شرکت توسعه سپاهان، به 
صورت ویژه دنبال می شود.ساکت خاطرنشــان کرد: به منظور ارائه خدمات بهینه 
به شهروندان و گردشگران، فراهم سازی بستری مناسب در سطح استانداردهای 

جهانی برای برگزاری مســابقات بین المللی، حل معضلات و چالش های فنی و 
زیرساختی، عملیات نوســازی محیطی و اورهال زیرســاختی مجموعه بولینگ 
مجتمع گردشگری صفه در ابعاد فنی، تخصصی و زیباسازی از روز یکشنبه، 5 آذرماه 
1402 آغاز شد.وی افزود: باتوجه به این موضوع، تا اطلاع ثانوی خدمت رسانی به 
گردشگران و مردم اصفهان در مجموعه بولینگ صفه متوقف می شود.مدیرعامل 
شرکت توسعه مجتمع های سیاحتی، فرهنگی و ورزشی سپاهان شهرداری اصفهان 
با اشاره به آغاز مجدد بهره برداری مجموعه بولینگ صفه در آستانه نوروز 1403، گفت: 
به دنبال آن هســتیم تا همزمان با انجام اصلاحات و اقدامات مذکور، زمینه بهبود 
حضور مردم اصفهان و گردشــگران در این مجموعه را فراهم کنیم.وی افزود: این 
تعطیلی صرفا شامل مجموعه بولینگ صفه می شود و سایر فعالیت های تفریحی، 
گردشگری و خدماتی مجتمع گردشــگری صفه تداوم دارد. ساکت خاطرنشان 
کرد: در طراحی جدید این مجموعه علاوه بر توجه به استانداردهای روز دنیا عملیات 
اصلاح فنی 10 خط مجموعه نیز انجام می شــود. همچنیــن مجموعه بازی های 
الکترونیک و گیم سنتر نیز در این مجموعه به بهره برداری می رسد.گفتنی است؛ 
مجموعه بولینگ صفه نخستین مجموعه بولینگ  اصفهان محسوب می شود که 
دارای 10 خط و در قالب دو سانس نیم ساعت و یک ساعت به گردشگران خدمات 
ارائه می دهد. همچنین در سال 1401 و شش ماه نخست سال 1402 نزدیک به 200 

هزار نفر از این مجموعه تفریحی ورزشی بهره برداری کرده اند.

رییس ستاد ملی روایت پیشرفت با بیان اینکه ذوب آهن اصفهان ریل پیشرفت 
ایران را می سازد، گفت: ذوب آهن می تواند انواع ریل و سایر محصولات صنعتی 

را به کشورهای منطقه صادر کند.
به گزارش بازار، حجت الاســلام حامــد تقدیری، رییس ســتاد ملی روایت 
پیشرفت و تنی چند از اعضای این ستاد با حضور در ذوب آهن اصفهان، ضمن 
بازدید از خط تولید، با مدیرعامل و مسئولین این مجتمع عظیم صنعتی دیدار 

و گفت وگو کردند.
حجت الاســلام حامد تقدیری پس از این بازدید گفت: ذوب آهن اصفهان با 
تکیه بر توان تلاشگران و متخصصان خود نه تنها ریل مورد نیاز راه آهن و متروی 
کشــور را تولید می کند بلکه با انواع محصولات صنعتی ، ریل پیشرفت ایران 

اسلامی را می سازد.
وی افزود: ذوب آهن نه تنها نیاز کشور به این محصولات را تامین می کند بلکه 
می تواند انواع ریل و سایر محصولات صنعتی را به کشورهای منطقه صادر کند.

رییس ســتاد ملی روایت پیشرفت افزود: پیشــرفت در عرصه های مختلف 
تولیدی و بومی ســازی در ذوب آهن اصفهان به خوبی مشــهود است و این 

دستاوردها برای هر ایرانی غرورآفرین است.
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان در این دیدار با اشاره به اینکه این مجتمع بزرگ 
صنعتی با 52 سال سابقه همچنان بر بلندای صنعت فولاد کشور می درخشد، 
گفت: پیش از انقلاب ظرفیت تولید فولاد کشور تنها یک میلیون تن بود اما هم 

اکنون تولید بیش از 33 میلیون تن است.

تولید بیش از 145 هزار تن محصول استراتژیک توسط ذوب آهن اصفهان
وی افزود: ذوب آهن اصفهان به عنوان پیشــران توســعه حمل و نقل ریلی و 
تنها تولید کننده ریل در غرب آسیا تاکنون بیش از 145 هزار تن از این محصول 
اســتراتژیک را تولید و به راه آهن جمهوری اســلامی و متروی کلان شــهرها 

تحویل داده است.
تقدیری تاکید کرد: در سفر اخیر ریاست جمهور به استان اصفهان نیز ضمن ارائه 
گزارشی از عملکرد ذوب آهن به حضور ایشان ، آمادگی خود را برای تامین کامل 

نیاز ریلی کشور اعلام کردیم.
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان تصریح کرد: این مجتمع بزرگ صنعتی با تولید 
محصولات طویل ســاختمانی نظیر تیرآهن بال پهن نیز آمادگی خود را برای 
تامین تیرآهن مورد نیاز طرح نهضت ملی مسکن اعلام کرده است. محصولی 

که ارتقای سایزهای تولید آن تا پایان ســال در برنامه قرار دارد.مهدی کوهی 
بیان کرد: در کنار تامین نیاز ریلی کشور و صنعت ساختمان به مقوله تولید آرک 
های معدنی نیز ورود کردیم که این محصول در گشودن جبهه های کاری و ایمن 
ســازی معادن نقش کلیدی دارد.کوهی افزود: امروز متخصصین ذوب آهن 
اصفهان موفق شــدند »ما می توانیم« را که کلام حضرت امــام )ره( بود به ما 

توانستیم ترجمه کنند و در شرایط سخت تحریم،  تولید ریل ملی را رقم بزنند.
وی اظهارکرد: فعالیت شرکت های دانش بنیان اهمیت بسیاری دارند و علاوه 
بر حمایت، باید آنها را در بخش صنعت مستقر کرد تا از نزدیک مشکلات را حس 

و در کنار صنعت رشد کنند که حاصل آن اقدامات موثر و سازنده خواهد بود.

کاهش زمان پروژه و هزینه ها در ذوب آهن اصفهان
وی با اشاره به اینکه ذوب آهن اصفهان مشارکت خوبی با دانش بنیان ها دارد 
و از جمله در پروژه های زیست محیطی این همکاری با جدیت در حال انجام 
است، گفت: شرکت های دانش بنیان از دو مزیت کاهش زمان پروژه و هزینه 

ها برخوردارند و می توانند بسیاری مشکلات صنایع را حل کنند.
لازم به یادآوری است؛ سند ملی روایت پیشرفت اسفند ماه 1401 درجلسه چهل 
و دوم شورای عالی جوانان با هدف حفظ و اشاعه هویت ملی نوجوانان و جوانان 
کشور، گفتمان سازی تولید ادبیات و جریان سازی عمومی از روایت پیشرفت 
کشور به منطور تقویت روحیه خودباوری و امید در نسل جوان، معرفی پیشرفت 
ها و دستاوردها، شناخت چهره های شــاخص و پیشگام در عرصه پیشرفت، 
آموزش و تربیت راویان پیشرفت و تولید محتوای رسانه ای اثرگذار برای بیان 

خلاقانه دستاوردها به نسل جوان و نوجوان کشور، مصوب شد.

دبیر قرارگاه روایت پیشرفت و خدمت مرکز بسیج وزارت نفت:

صنعت نفت، پیشران و پرچمدار قرارگاه راویان پیشرفت در کشور است

 طراحی مجدد مجموعه بولینگ صفه برای میزبانی از رویدادهای
 ملی و بین المللی

رییس ستاد ملی روایت پیشرفت:

 ذوب آهن اصفهان ریل پیشرفت ایران را می سازد

مدیر کل بیمه سلامت استان اصفهان خبرداد:

خدمات رایگان بیمه سلامت به بیماران خاص

منبع: ایمنا 
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